
ACTA PLE NUM. 12/97 
 
 

SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 18 DE DESEMBRE DE 1997. 
----------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
divuit de desembre de mil nou-cents noranta-set, es reuneixen a la sala de 
sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 



Sr.  Miguel López Sánchez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm. 11/97, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 27 de novembre d'enguany. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que al sisè paràgraf de la 
pàgina número 38, s'ha de canviat la paraula descentralització per 
centralització, per la qual cosa s'ha de modificar quedant de la manera 
següent:  
 
 "... per manifestar que ara que es parla tant de descentralització..." 
 
 Així mateix, continua manifestant el Sr. Rosas, que a la pàgina 42, 
en la seva primera intervenció, posa: 
 



 "... que té entés que el Govern espanyol no ha signat ...", quan en 
realitat és "...que té entés que el Govern espanyol ha signat ...". 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Area de Treball 
i Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, per manifestar que al tercer 
paràgraf de la pàgina 46, a la seva intervenció es fa referència a:  
 
 "... que els vint milions no són de consums...", quan en realitat sí 
que són de consums, per la qual cosa ha de quedar de la manera següent: 
 
 "... que els vint milions són de consums..." 
 
 Després d'això l'acta número 11/97, és aprovada per unanimitat 
amb les esmenes anteriorment exposades. 
 
 
 
 
 2.- Ratificar els acords de la Comissió de Govern que a 
continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de  la seva ratificació, 
es dóna lectura dels acords adoptats per la Comissió de Govern, com a 
conseqüència de la seva urgència, en la sessió que s'especifica, el text literal 
dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 10 de desembre de 1997 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE TREBALL I COMERÇ   
 
 - Aprovar la realització dels projectes per al manteniment de les 
instal.lacions  del Centre de Serveis a les Empreses,  i manteniment del 
mobiliari urbà, per presentar-los a l'INEM. 
 
 
 "Vista l'Ordre Ministerial del 2 de març de 1994 per la que que 
s'aproven les bases de concessió de subvencions per l'INEM, en l'àmbit de 
col.laboració amb les Corporacions Locals, per a la contractació de 
treballadors aturats en la realització d'obres i serveis d'interès general, 
posteriorment desenvolupada per a Resolució de la Direcció General de l'INEM 
de 31 de maig del mateix any, per la que fitxa el procediment per l'establiment 
del marc de col.laboració. 
 
 Atès que segons la dita normativa les Corporacions Locals que 
desitgen realitzar les obres i serveis d'interès general i social, mitjançant la 
contractació de treballadors aturats , podran acollir-se al règim de 



subvencions regulats a les mateixes, mitjançant la presentació a l'INEM de 
l'oportuna sol.licitud i acompanyada de la memòria de les obres i serveis a 
desenvolupar i de la documentació regulada en l'article 5 de l'Ordre 
Ministerial. 
 
 Atès que aquest Ajuntament té en projecte la realització de diferents 
obres i serveis d'interès públic i que són susceptibles d'acollir-se a aquest 
marc de col.laboració amb l'INEM. 
 
 Per tot aixó el Ponent de l'Area de Treball i Comerç, proposa a la 
comissió de Govern l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Aprovar la realització dels projectes que a continuació es 
relacionen i presentar-los a l'INEM als efectes previstes en l'Ordre Ministerial 
de 2 de març de 1994. 
 
NOM DEL PROJECTE                                                QUANTITAT 
 
 
Manteniment Instal.lacions Centre de Serveis a  
les Empreses.                                                             1.305.000,-    
 
Manteniment del Mobiliari Urbà                                 3.480.000,- 
                  
 
 Segon.- Encomenar a l'Empresa de Promoció Econòmica de 
Cornellà S.A. (PRECSA) a l'ampara del que disposa l'article 15 de la Llei 
30/1992 de 26 de novembre de Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del Procediment Administratiu Comú, l'execució dels projectes dels 
Plans d'Ocupació durant el present exercici qui en virtud de l'esmentada 
encomanda de gestió quedarà subrogada en el lloc d'aquest Ajuntamenten 
totes les obligacions d'aquesta Corporació derivades de l'Ordre Ministerial de 2 
de març de 1994, a l'execució dels projectes de plans d'Ocupació per l'any 
1997 aprovats per l'INEM. 
 
 Tercer.- Fer constar que aquest Ajuntament no ha sol.licitat, ni per 
tant percebut cap altra subvenció d'altres organismes destinada a quests 
projectes. 
 
 Quart.- Comunicar el present acord a l'INEM i a l'Empresa de 
Promoció Econòmica de Cornellà (PRECSA) mitjançant la seva certificació 
acompanyada de la restant documentació requerida en el seu escrit del 24 de 
novembre de 1997. 
 
 Cinquè.- Elevar el present acord a la primera sessió Plenària que se 
celebri per a la seva ratificació."       



 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE CULTURA, COMUNICACIO, RELACIONS 
CIUTADANES I ESPORTS 
         
 - Acordar la subscripció de dos convenis de col.laboració amb la 
Fundació  Caixa d'Estalvis i Pensions de Barcelona "La Caixa", relatius a 
l'ampliació de la Xarxa de Lectura Pública, i a l'establiment d'una xarxa 
telemàtica d'àmbit local.  
 
 
 "Atès que  és voluntat d'aquest Ajuntament l'ampliació de la Xarxa 
de Lectura Pública amb la creació de nous espais que contribueixin a una 
major  difusió de la cultura, mitjançant el foment d'hàbits de lectura  entre 
tots els ciutadans instrumentant  mitjans  que satisfagin i promoguin aquesta 
activitat. 
 
 Atès que també l'Ajuntament de Cornellà té prevista la creació d'una 
Xarxa Local d'Informació  amb l'objectiu de difusió i accessibilitat de tota la 
informació relacionada amb el municipi, la qual  estarà a disposició dels 
habitants de la ciutat, mitjançant una xarxa telemàtifca d'àmbit local.  
 
 Vistes les propostes de la Fundació Caixa d'Estalvis i Pensions de 
Barcelona relatives, una a la integració a la Xarxa de Lectura Pública de la 
ciutat de Cornellà de Llobregat del servei de biblioteca que, fins ara integrada 
a la Xarxa de Biblioteques de la Fundació "La Caixa", aquesta ha vingut 
prestant a Cornellà, mitjançant la donació a l'Ajuntament dels seus fons 
documentals i biblioteconòmics per a l'ampliació i millora de l'actual Servei de 
Lectura Pública a la ciutat que es reflectirà en la creació de nous Espais de 
Lectura Escolar en els centres d'ensenyament de la ciutat de Cornellà de 
Llobregat i una altra referent a la seva contribució a la creació d'una Xarxa 
Local d'Informació, mitjançant l'aportació dels equips informàtics 
corresponents que permetin la tasca de connexió amb la informació posada a 
disposició del públic.  
 
 Atès que per establir la col.laboració de la Fundació Caixa d'Estalvis 
i Pensions de Barcelona en els esmentats projectes, s'estima convenient signar 
els convenis reguladors corresponents. 
 
 Atès que en data 3 de desembre s'ha emès informe pel Cap de 
departament tècnic de Relacions Ciutadanes, en el qual es determina el 
número d'ordinadors  i la relació de locals on s'instal.laran els PCs aportat per 
la Caixa. 
 



 Atès que en data 4 de desembre s'ha emès informe pel Cap  del 
departament tècnic de  Cultura i Joventut  en el qual  es determina el número 
de nous espais de Lectura Escolar a posar en funcionament i les dades per la 
seva posta en funcionament. 
 
 Vist tot això, el ponent de la Comissió de Cultura, Esports i 
Relacions Ciutadanes proposa a  la Comissió de  Govern  l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Acordar la subscripció de dos convenis de col.laboració 
amb la Fundació Caixa d'Estalvis i Pensions de Barcelona  "La Caixa", que 
figuren com a annexos al present acord i s'aproven simultàniament, relatius  a 
l'ampliació de  la Xarxa de Lectura Pública amb nous espais de lectura que 
integraran els fons documentals i biblioteconòmics donats per aquesta 
Fundació i a l'establiment d'una xarxa telemàtica d'àmbit local que servirà de 
base a la creació d'una Xarxa Local d'Informació respectivament.  
 
 Segon.-  Facultar al senyor  Alcalde-President d'aquest Ajuntament, 
José Montilla Aguilera, perquè, assistit de la Secretària General d'aquest, 
senyora Carmen Alonso Higuera, procedeixi a la formalització dels presents 
acords mitjançant la signatura  dels convenis esmentats. 
 
 Tercer.- Notificar els acords adoptats a l'interessat pel seu 
coneixement i efectes, i donar trasllat  als departaments municipals de 
Patrimoni i Informàtica, als efectes oportuns. 
 
 Quart.- Donar compte dels presents acords al Ple de l'Ajuntament , 
en la propera sessió que celebri, a efectes de ratificació."   
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE REGIM INTERIOR I 
GOVERNACIO 
 
 
 3.- Aprovació de l'adjudicació del contracte de subministrament 
i obra civil d'instal.lació de senyals verticals de circulació. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 



 “Vist l'expedient instruït per a la contractació, mitjançant concurs, 
del subministrament de senyals verticals de circulació. 
 
 
 "Atès que durant el període de presentació d'ofertes han formulat les 
seves proposicions les empreses: "Señales Girod, S.L." i "Proseñal, S.L.", les 
quals, per reunir els requisits necessaris exigits a la convocatòria van ser 
admeses per prendre part a la licitació. 
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de Contractació, reunida a 
aquests efectes el dia 10 de desembre de 1997 d'enguany, la qual, a la vista de 
l'informe previ  emès al respecte pel Cap de la Guàrdia Urbana,  estima 
procedent l'adjudicació del contracte a "Señales Girod, S.L.", i declara exclosa 
l'oferta presentada por Proseñal, S.L., per incumpliment de l'article 3 del Plec 
de Condicions Tècniques i pels motius exposats a l'informe del Cap de la 
Guàrdia Urbana de data 4 de desembre de 1997. 
 
 La Comissió de Règim Interior i Governació, proposa a l'Ajuntament 
Ple, l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Adjudicar a l'empresa "Señales Girod, S.L." el 
subministrament de senyals verticals de circulació, amb estricta subjecció a 
les condicions particulars i tècniques aprovades pel Ple de l'Ajuntament de 
data 25 de setembre de 1997, i a la seva oferta, per un pressupost total màxim 
de 6.476.902,- ptes. 
 
 Seson.- Fixar la garantia definitiva que haurà de satisfer el 
contractista, de conformitat amb l'article 7 del Plec de Condicions Particulars, 
en la quantitat de 259.076.- ptes, les quals haurà de constituir en el termini 
dels 15 dies hàbils següents, a comptar de la recepció de la present notificació. 
De no acomplir-se aquest requisit, per causes imputables a l'adjudicatari, 
l'Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Tercer.- Retornar a "Proseñal, S.L." la fiança provisional de 
129.538,- ptes., dipositada en la Tresoreria Municipal.  
 
 Quart.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per a 
la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Cinquè.- Posar l'expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l'article 89.3 en 
concordança amb l'article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 



 Sisè.- Notificar els presents acords al Servei de la Guàrdia Urbana, 
a la Intervenció Municipal i a l'adjudicatari, així com al licitador "Proseñal, 
S.L.".         
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 4.- Aprovació de l'adjudicació del contracte de subministrament 
de material de telecomunicacions amb destinació a la Guàrdia Urbana. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
  
 
 "Vist l'expedient instruït per a la contractació, mitjançant concurs, 
de l'adquisició d'aparells de telecomunicacions destinats al Servei de la 
Guàrdia Urbana. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes han formulat les 
seves proposicions les empreses: "Mercury Barcelona S.L.", "Destron, 
Ingeniería de la Telecomunicación S.A.", "Rosell Electrónica, S.L."  i "Simoco, 
España S.A.", les quals, per reunir els requisits necessaris exigits a la 
convocatòria van ser admeses per prendre part a la licitació. 
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de Contractació, reunida a 
aquests efectes el dia 10 de desembre de 1997 d'enguany, la qual, a la vista de 
l'informe previ  emès al respecte pel Cap de la Guàrdia Urbana,  estima 
procedent l'adjudicació del contracte a "Dextron, Ingeniería de la 
Telecomunicación, S.A.". 
 
 La Comissió de Règim Interior i Governació, proposa a l'Ajuntament 
Ple, l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Adjudicar a l'empresa "Dextron, Ingeniería de la 
Telecomunicación, S.A." l'adquisició d'aparells de telecomunicacions destinats 
al Servei de la Guàrdia Urbana, amb estricta subjecció a les condicions 
particulars i tècniques aprovades pel Ple de l'Ajuntament de data 25 de 
setembre de 1997, i a la seva oferta, per un pressupost de 5.141.470,- ptes. 
amb l'IVA inclòs. 
 



 Segon.- Fixar la garantia definitiva que haurà de satisfer el 
contractista, de conformitat amb l'article 7 del Plec de Condicions Particulars, 
en la quantitat de 219.243.- ptes, les quals haurà de constituir en el termini 
dels 15 dies hàbils següents, a comptar de la recepció de la present notificació. 
De no acomplir-se aquest requisit, per causes imputables a l'adjudicatari, 
l'Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Tercer.- Retornar a les empreses "Mercury Barcelona, S.L.", "Rosell 
Electrónica, S.L." i "Simoco, S.A.", les garanties provisionals de 109.622,- ptes. 
cadascuna, dipositades davant la Tresoreria Municipal. 
 
 Quart.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per a 
la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Cinquè.- Posar l'expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l'article 89.3 en 
concordança amb l'article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Sisè.- Notificar els presents acords al Servei de la Guàrdia Urbana, 
a la Intervenció Municipal i a l'adjudicatari, així com a la resta de licitadors del 
concurs". 
 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
         
 5.- Aprovació de l'adjudicació del contracte de subministrament 
de quatre motocicletes amb destinació a la Guàrdia Urbana. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant subhasta, 
de l'adquisició de quatre motocicletes destinades a la Guàrdia Urbana. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes s'han presentat 
les empreses Fraferant, S.L. i Zona Cero, S.A. quedant exclosa aquesta última 
per haver sigut presentada fora de termini. 
 



 Vist l'informe emés al respecte pel Cap de la Guàrdia Urbana, del 
que resulta que l'oferta presentada per l'empresa Fraferant, S.L. reuneix les 
condicions exigides al plec de condicions tècniques i particulars. 
 
 A la vista de l'exposat, aquesta Comissió de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Adjudicar a l'empresa Fraferant, S.L. el subministrament 
de quatre motocicletes destinades al servei de la Guàrdia Urbana, amb estricta 
subjecció a les condicions aprovades pel Ple de l'Ajuntament en sessió 
celebrada el 25 de setembre de 1997 per un pressupost de 4.972.000.- ptes 
(IVA inclòs).  
 
 Segon.-  Fixar la fiança definitiva que haurà de satisfer el 
contractista, de conformitat a l'article 7 del Plec de Condicions, en la quantitat 
de 207.767.- ptes, en el termini dels 15 dies, a comptar del següent a la 
recepció de la present notificació, transcorreguts els quals sense que ho hagi 
efectuat restarà sense efecte l'adjudicació de conformitat a la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Tercer.-  Retornar la garantia provisional, per un import de 
103.883.- ptes a Zona Cero, S.A. 
 
 Quart.- Notificar el present acord a l'empresa adjudicatària, als 
participants a la subhasta, a la Guàrdia Urbana i a la Intervenció Municipal. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per 
a la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen." 
 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per preguntar que de 
quantes motocicletes disposa l'Ajuntament, contestant sobre això el Sr. 
Balmón que no ho recorda, però que en qualsevol cas l'adquisició d'aquestes 
motocicletes, que es destinaran a seguretat vial, provoca el donar de baixa 
altres vehicles. 
 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
         



 6.- Aprovació de l'adjudicació del contracte de subministrament 
de material d'àrids. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per adjudicar, mitjançant concurs, el 
contracte per al subministrament de  material d'àrids. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes només ha 
formulat la seva proposició l' empresa "David d'Excavacions, S.A.", havent-se 
procedit per la Mesa de Contractació a l'obertura de les pliques el dia 26 de 
novembre de 1997, resultant  admesa  la licitació.  
 
 Vista la proposta formulada per la Mesa de Contractació, reunida a 
aquests efectes el passat dia 2 de desembre de 1997, la qual, vist l'informe 
emès al respecte pel Cap del departament de Serveis,  estima que l'oferta 
formulada per David D'Excavacions S.A.  compleix tots els requisits tècnics i 
administratius exigits per aquest Ajuntament,  d'acord amb els criteris 
objectius de qualificació d'ofertes aprovats al plec de condicions dels contracte. 
 
 A la vista de l'exposat, aquesta Comissió de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Adjudicar a l'empresa David D'Excavacions, S.A., el 
subministrament de material d'àrids, amb estricta sujecció a les condicions 
particulars i tècniques aprovades en la Comissió de Govern de data 25 de 
setembre de 1997, per un pressupost màxim de 7.000.000.- ptes (IVA inclòs), 
amb un 2% de descompte sobre el llistat de preus unitaris. 
 
 Segon.- Fixar la garantia definitiva que haurà de satisfer el 
contractista, de conformitat amb l'article 7 del Plec de Condicions Particulars, 
en la quantitat de 280.000.- ptes, les quals haurà de constituir en el termini 
dels 15 dies hàbils següents, a comptar de la recepció de la present notificació. 
De no acomplir-se aquest requisit, per causes imputables a l'adjudicatari, 
l'Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Tercer.- Autoritzar la despesa de 7.000.000.- ptes., amb aplicació a 
la partida pressupostària 53 511 21000 del pressupost de despeses dels 
exercicis 1998, 1999, 2000 i 2001, subordinat a l'existència de crèdit del 
respectiu pressupost. 
 
 Quart.- Facultar al senyor Alcalde, en Josep Montilla Aguilera, per a 
la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen. 



 
 Cinquè.- Notificar el present acord al departament de Serveis, a la 
Intervenció Municipal, i a l'adjudicatari."  
  
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 7.- Declarar desert el contracte de subministrament de tres 
vehicles amb destinació al Departament de Manteniment i obrir nou 
procediment per a l'adjudicació de l'esmentat contracte mitjançant 
procediment negociat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per la contractació, mitjançant subhasta, 
del subministrament de tres vehicles: 2 furgonetes de petit volumen i una 
furgoneta de mig volumen, amb destí al departament de Manteniment i 
Serveis, segons acord Plenari de 25 de setembre de 1997. 
 
 Atès que durant el període de presentacio d'ofertes no va presentar-
se cap. 
 
 Vist l'article 183 de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques del que resulta que la no presentació d'ofertes en resposta a un 
procediment obert, si no es modifiquen les condicions originals del contracte, 
obra la possibilitat d'utilització del procediment negociat, sense publicitat 
prèvia, per procedir a l'adjudicació del contracte. 
 
 La Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Declarar deserta la subhasta convocada segons acord 
Plenari de data 25 de setembre de 1997, per adjudicar el contracte del 
subministrament de tres vehicles: 2 furgonetes de petit volumen i 1 furgoneta 
de mig volumen, amb destí al departament de Manteniment i Serveis. 
 



 Segon.- Procedir a la contractació, mitjançant procediment 
negociat, sense publicitat, de l'esmentat subministrament, en base a les 
mateixes condicions que varen regir el procediment obert, per subhasta. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de condicions particulars del 
subministrament, per procediment negociat sense publicitat. 
 
 Quart.- Aprovar el plec de condicions tècniques del 
subministrament. 
 
 
 Cinquè.- Invitar a  les empreses Mistral, S.A., Cobo Cornellà, S.A., 
Garatge Remm, S.A. i Automóviles Europa, S.A. a presentar ofertes a 
l'esmentada contractació per procediment negociat. 
 
 Sisè.- Autoritzar la despesa de 5.000.000.- ptes amb aplicació a la 
partida 53 434 62400 del pressupost de despeses de l'exercici 1997." 
 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
         
 8.- Aprovació de la cessió d'ús de material informàtic amb 
destinació als Jutjats i als Bombers de Cornellà. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la proposta del Departament d'Informàtica   de cessió a 
precari de l'ús de material informàtic a la Direcció General de Prevenció i 
Extinció d'Incendis i de Salvaments de Catalunya, amb destí al Parc de 
Bombers ubicat en aquesta ciutat, així com als Jutjats de 1ª Instància e 
Instrucció números 1,2,3 i 4 de Cornellà.   
 
 Vist l'informe de la Secretaria (Contractació-Patrimoni) emès al 
respecte. 
 
 Vistos els articles  203 de la Llei Municipal , i de Règim Local de 
Catalunya i  75 i següents del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals. 
 



 Aquesta Comissió Informativa de Governació i Règim Interior, 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Iniciar l'expedient previ, al que fa referència l'article 75 del 
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, per a procedir a la cessió  a precario 
de l'ús gratuït a favor de la Direcció General de Prevenció i Extinció d'Incendis  
i de Salvaments de Catalunya amb destí al Parc  de Bombers, i als Jutjats de 
1ª Instància e Instrucció números 1,2,3 i 4  d'aquesta Ciutat de Cornellà, del 
següent material informàtic : 
 
1.-DIRECCIO GENERAL DE PREVENCIO I EXTINCIO D'INCENDIS I DE 
SALVAMENT DE CATALUNYA 
 
 1 equipo montado en minitorre, Placa Base Pentium 512 KB, 
microprocesador intel pentium 166 MMX, 16 Mg memoria  72 contactos EDO, 
Placa de vídeo SGVA, disquetera de 3,5", 144 MB, Disco Duro de 2GB, Monitor 
color 14" LR/NI, Teclado w95, ratón trust. 
 
 1 impresora HP690C 
 
2.- JUTJAT DE 1ª INSTANCIA E INSTRUCCIO NUM. 1  
 
 1 equipo montado en minitorre, Placa Base Pentium 512 KB, 
microprocesador intel pentium 166 MMX, 16 Mg memoria 72 contactos EDO, 
Placa de Video SVGA, disquetera de 3,5", 144 MB, Disco Duro de 2GB, 
Monitor color 14" LR/NI, Teclado 95m, ratón trust. 
 
 1 Impresora HP690C 
 
3.-JUTJAT DE 1ª INSTANCIA E INSTRUCCIO NUMERO 2 
 
 1 equipo montado en minitorre, Placa Base Pentium 512 KB, 
microprocesador intel pentium 166 MMX, 16 Mg memoria  72 contactos EDO, 
Placa de vídeo SGVA, disquetera de 3,5", 144 MB, Disco Duro de 2GB, Monitor 
color 14" LR/NI, Teclado w95, ratón trust. 
 
 1 impresora HP690C 
 
4.-JUTJAT DE 1ª INSTANCIA E INSTRUCCIO NUMERO 3 
 
 2 equipos montados en minitorre, Placa Base Pentium 512 KB, 
microprocesador intel pentium 166 MMX, 16 Mg memoria  72 contactos EDO, 
Placa de vídeo SGVA, disquetera de 3,5", 144 MB, Disco Duro de 2GB, Monitor 
color 14" LR/NI, Teclado w95, ratón trust. 
 
 1 Impresora HP690C 



 
5.-JUTJAT DE 1ª INSTANCIA E INSTRUCCIO NUMERO 4 
 
 2 equipos montados en minitorre, Placa Base Pentium 512 KB, 
microprocesador intel pentium 166 MMX, 16 Mg memoria  72 contactos EDO, 
Placa de vídeo SGVA, disquetera de 3,5", 144 MB, Disco Duro de 2GB, Monitor 
color 14" LR/NI, Teclado w95, CD room X24,  ratón trust. 
 
 2 impresores HP690C 
 
 
 Segon.-  Sotmetre a informació pública per un període mínim de 15 
dies, a efectes de què possibles reclamacions que estimin convenients al seu 
dret. 
 
 Tercer.- Facultar al senyor Alcalde per a la signatura  del  
document administratiu   necessari per a l'execució dels acords que 
antecedeixen. 
 
 Quart.- Notificar el present acord a la Direcció General de Prevenció 
i Extinció d'Incendis i de Salvaments de Catalunya, això com als Jutjats de 1ª 
Instància e Instrucció números 1,2,3 i 4 de Cornellà de Llobregat, i al 
Departament de Informàtica." 
 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per preguntar si es 
tracta de béns nous, contestant sobre això el Sr. Balmón, que efectivament 
són béns nous que han estat recentment adquirits. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per preguntar perquè no es canvien els equips de 
què disposa l'oposició, contestant el Sr. Balmón que està previst fer-ho, i 
connectar-los a Internet. 
 
 Tot seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal d'IC-Els Verds, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per preguntar si es tracta d'una donació, 
contestant sobre això el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, que no, ja que 
únicament se'ls cedeix l'ús. 
 
 Després d'això intervé novament el Portaveu del Grup Municipal 
d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que tot i que el 
seu grup considera que d'aquests mitjans haurien de dotar-los les 
Administracions de les quals depenen, estan d'acord, perquè les persones que 
treballen aquí, i per a aquesta ciutat, no tenen la culpa d'aquestes mancances. 
 



 En relació amb aquesta intervenció pren de nou la paraula el Sr. 
Alcalde, per assenyalar que comparteix l'opinió del Portaveu del Grup 
Municipal d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, ja que és una 
responsabilitat de la Generalitat de Catalunya dotar de mitjans als jutjats i als 
bombers, però que, tenint en compte que els destinataris d'aquest treball són 
els ciutadans de Cornellà, val la pena realitzar aquesta cessió.      
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 9.- Declarar extingida l'autorització atorgada a Mª Pilar 
Urzainqui Martínez sobre les parades números 79 i 80 així com del 
magatzem número 34 del Mercat Centre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la proposta del Departament d'Activitats i Ordenances així 
com l' informe emes pel Director del Mercat Centre, en dades 25 de Juny, 12 
de Setembre  i 24 de Novembre de 1997   dels quals  es desprèn que la parada 
formada pels números 79, 80    així com el magatzem número 34,  de l'interior 
del Mercat Municipal Centre d'aquesta ciutat i dels quals és  titular la senyora 
Mª Pilar Urzainqui Martínez, destinada a la venda de  perfumeria i productes 
de neteja, es trova tancada al públic i en conseqüència sense activitat 
mercantil des del mes de juny de 1997, romanent tancada al públic d'ença fins 
avui. 
 
 Resultant que el 23 de setembre  de 1997, el Tinent d'Alcalde de 
l'Area de Règim Interior i Governació, mitjançant la Resolució número 
3890/97, ja va fer advertència a la senyora María Pilar Urzainqui Martínez, 
donat que la parada ja es trobava tancada,  de que procedís a la seva obertura 
al públic en el termini d'un mes i que en cas contrari es procederia a declarar 
extingida l'autorització atorgada i vacant la parada, sense que malgrat el 
temps transcorregut la titular  hagi al.legat res al respecte. 
 
 Atès el que disposa el Reglament dels Mercats Municipals d'Abastos 
en els seus articles 19 apartat i) i 29 1 i 2, que contemplen l'extinció de 
l'autorització atorgada i la declaració de vacant de totes aquelles parades que 
no s'ocupin per espai d'un mes consecutiu amb independència de què s'hagi 
satisfet o no el cànon corresponent. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 



A C O R D S 
 

 Primer.- Declarar extingida l'autorització atorgada a la titular 
senyora  Mª Pilar Urzainqui Martínez per a la venda de  perfumeria i productes 
de neteja, a la parada formada pels números 79 i 80, aixì com del magatzem 
núm. 34,  de l'interior del Mercat Municipal del Centre i declarar així mateix 
vacant l'esmentada parada i el magatzem, com a conseqüència de trovar-se 
tancada al públic des del mes de juny de 1997 i fins el dia d'avui, segons 
resulta dels informes del Director del Mercat de dates 25 de juny, 12 de 
setembre  i 24 de novembre de 1997, i tot això malgrat l'advertència feta a la 
titular segons Resolució del Tinent d'Alcalde de l'Area de Règim Interior i 
Governació  el 23 de setembre de 1997  i sense que hagi al.legat res en defensa 
del seu dret. 
 
 Segon.- Concedir a la titular senyora  María Pilar Urzainqui 
Martínez,  el termini de 15 dies a comptar de l'endemà que rebi la notificació 
del  present acord,  a fi de que procedeixi a retirar de la parada  i magatzem els 
posibles béns i efectes de la seva pertenència, deixant-la lliure, a disposició 
d'aquest Ajuntament. 
 
 Tercer.- Comunicar el  present acord a la  titular senyora Mª Pilar 
Urzainqui Martínez,  al Departament d'Activitats,  al  Director del Mercat del 
Centre i a la Intervenció Municipal pel seu coneixement i efectes oportuns." 
 
 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per preguntar quantes 
parades queden autoritzades a la planta de dalt, contestant sobre això el Sr. 
Balmón que concretament divuit. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 10.- Declarar extingida l'autorització atorgada a Manuel García 
Moreno sobre les parades números 87, 88 i 89 així com del magatzem 
número 20 del Mercat Centre. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 



 "Vista la proposta del Departament d'Activitats i Ordenances així 
com els informe emesos pel Director del Mercat Centre, en dades 3 de juny, 3 
de setembre i 24 de novembre de 1997 dels quals  es desprèn que la parada 
formada pels números 87, 88  i 89  així com el magatzem número 20,  de 
l'interior del Mercat Municipal Centre d'aquesta ciutat i dels quals es  titular el 
senyor  Manuel García Moreno, destinada a la venda de  fruites i verdures,   es 
trova tancada al públic i en conseqüència sense activitat mercantil des del mes 
de maig de   1995, romanent tancada al públic d'ença fins avui. 
 
 Resultant que el 23 de setembre  de 1997, el Tinent d'Alcalde de 
l'Area de Règim Interior i Governació, mitjançant la Resolució núm. 3889/97, 
ja va fer advertència al senyor Manuel García Moreno, donat que la parada ja 
es trobava tancada,  de què procedís a la seva obertura al públic en el termini 
d'un mes i que en cas contrari es procederia a declarar extingida l'autorització 
atorgada i vacant la parada, sense que malgrat el temps transcorregut la 
titular  hagi al.legat res al respecte. 
 
 Atès el que disposa el Reglament dels Mercats Municipals d'Abastos 
en els seus articles 19 apartat i) i 29 1 i 2, que contemplen l'extinció de 
l'autorització atorgada i la declaració de vacant de totes aquelles parades que 
no s'ocupin per espai d'un mes consecutiu amb independència de què s'hagi 
satisfet o no el cànon corresponent. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Declarar extingida l'autorització atorgada al  titular senyor 
Manuel García Moreno  per a la venda de  fruites i verdures, a la parada 
formada pels números 87, 88 i 89, així com del magatzem núm. 20,  de 
l'interior del Mercat Municipal del Centre i declarar així mateix vacant 
l'esmentada parada i el magatzem, com a conseqüència de trovar-se tancada al 
públic des del mes de mayo   de 1997 i fins el dia d'avui, segons resulta dels 
informes del Director del Mercat de dates  3 de juny, 3 de setembre  i 24 de 
novembre de 1997, i tot això malgrat l'advertència feta al titular segons 
Resolució del Tinent d'Alcalde de l'Area de Règim Interior i Governació   el 23 
de setembre de 1997  i sense que hagi al.legat res en defensa del seu dret. 
 
 Segon.- Concedir al titular senyor  Manuel García Moreno, el 
termini de 15 dies a comptar de l'endemà que rebi la notificació del  present 
acord,  a fi de què procedeixi a retirar de la parada  i magatzem els posibles 
béns i efectes de la seva pertenència, deixant-la lliure, a disposició d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Tercer.- Comunicar el  present acord al senyor Manuel García 
Moreno,  al Departament d'Activitats, al  Director del Mercat del Centre i a la 
Intervenció Municipal pel seu coneixement i efectes oportuns." 



 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 11.- Aprovació del canvi de denominació social  de l'empresa 
Tècniques Aquàtiques i Serveis Esportius, SCCL a Tècniques Aquàtiques i 
Serveis Esportius, S.L. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit presentat per Tècniques Aquàtiques i Serveis Esportius 
SCCL, comunicant la transformació de l'esmentada Societat Cooperativa en 
Societat de Responsabilitat Limitada i el seu nou NIF, i sol.licitant la 
subrogació de la nova societat resultant en els drets i obligacions contrets per 
Tècniques Aquàtiques i Serveis Esportius SCCL., en el contracte d'assistència 
tècnica per al monitoratge, socorrisme, ensenyament de natació, cursos de 
natació escolar i gimnàstica a les piscines municipals del que és adjudicatària,  
en virtud d'acord del Consell de l'IMDE de data  30 de juny de 1994. 
 
 Atès que mitjantçant l'escriptura de Transformació de Societat 
atorgada davant el Notari de San Joan Despí  el senyor don Jorge Farres Reig 
el 18 de març de 1996, la Companyia Tècniques Aquàtiques i Serveis 
Esportius, SCCL ha restat extingida per motiu de tal transformació, restant 
trasmès de manera global, a títol universal, el seu total patrimoni i la totalitat 
del seus béns, drets i obligacions a la compañía "Tècniques Aquàtiques i 
Serveis Esportius, S.L.". 
 
 Vist l'article 113.6 de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques segons el qual en els supòsits d'escissió o d'aportació d'empresa 
continuarà el contracte amb l'entitat resultant que quedarà subrogada en els 
drets i obligacions dimanants del mateix, sempre que l'entitat resultant o 
beneficiària mantingui la solvència exigida al acordar-se l'adjudicació. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Autoritzar  la subrogació de Tècniques Aquàtiques i 
Serveis, S.L., en els drets i obligacions que corresponen a Tècniques 



Aquàtiques i Serveis, SCCL., en el contracte d'assistència tècnica per al 
monitoratge, socorrisme, ensenyament de natació, cursos de natació escolar i 
gimnàstica a les piscines municipals, que en el seu dia adjudicà aquest 
Ajuntament a Tècniques Aquàtiques i Serveis, SCCL, segons acord del Consell 
de l'IMDE de data  30 de juny de 1994. 
 
 Segon.- Formalitzar la subrogació per a la seva constància en 
contracte administratiu, en els termes previstos en el contracte subscrit amb 
Tècniques Aquàtiques i Serveis Esportius, SCCL l'1 de juliol  de 1994. 
 
 Tercer.- Fixar la fiança definitiva que haurà de constituir Tècniques 
Aquàtiques i Serveis Esportius, S.L. en la quantitat de 1.534.743.- ptes, les 
quals haurà d'ingressar en la Tresoreria Municipal en el termini dels 15 dies 
següents a contar de la recepció de la present notificació. 
 
 Quart.- Retornar a Tècniques Aquàtiques i Serveis, SCCL, 
actualment Tècniques Aquàtiques i Serveis, S.L., previs presentació de les 
Cartes de Pagament corresponents, la fiança inicial de 1.405.285.-ptes del 
contracte d'assistència tècnica per al monitoratge, socorrisme, ensenyament 
de natació, cursos de natació escolar i gimnàstica a les piscines municipals 
adjudicat segons Consell de l'IMDE de 30 de juny de 1994, així com les fiances 
complementàries derivades de la modificació del mateix i revisions de preus de 
12.220.- ptes corresponent a la modificació del contracte segons Decret de 
l'Alcaldia núm. 129 de 23 de juny de 1995; 37.139.- ptes corresponents a 
revisió de preus període juliol 95- juliol 96 segons Decret de l'Alcaldia núm. 
175 de 11 d'octubre de 1995; 55.345.- ptes corresponents a revisió de preus 
període juliol 96- juliol 97 segons acord de la Comissió de Govern de 2 
d'octubre de 1996; 24.754.- ptes corresponents a  revisió de preus període 
juliol 97- juliol 98 segons acord de la Comissió de Govern de 29 d'octubre de 
1997. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde per a la signatura de quants 
documents públics o privats siguin necessaris per a l'execució de aquests 
acords." 
 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 12.- Aprovació de la cessió d'ús a precari a la FAPAC de part del 
local de propietat municipal situat a l'Avinguda Línia Elèctrica. 
 



 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la proposta formulada per la Regidora-Delegada 
d'Ensenyament  de cessió de l'ús a precari, del local de propietat municipal 
situat a l'avinguda de la Línia Elèctrica núm. 13- baixos -1a. d'aquesta  ciutat,  
a la Federació d'Associacions de Pares d'Alumnes de Catalunya (FAPAC),  atès 
que canalitza les iniciatives i suggeriments de les AA.PP.AA. , per una major 
eficàcia i servei de la Federació, així com promoure activitats educatives: 
cursos d'orientació familiar, conferències, etc, a més del caràcter d'entitat 
sense ànim de lucre. 
  
 Atès doncs, l'interès  en matèria educativa  de la cessió proposada i 
la conveniència d'efectuar-la en benefici de la ciutat. 
 
 Per tot això, i de conformitat amb les atribucions que als ens locals 
confereix l'article 75 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, que el 
permet cedir en precari l'ús de béns patrimonials a entitats públiques o 
privades, sense ànim de lucre, que els hagin de destinar a fins  d'utilitat 
pública o d'interès social, sempre en benefici d'interessos de caràcter local. 
 
 Aquesta Comissió Informativa  de Règim Interior i Governació 
proposa al Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 

 Primer.-  Cedir, en precari, l'ús parcial de conformitat amb el detall 
que figura grafiat en plànol adjunt,   del local de propietat municipal, situat a 
l'avinguda de la Línia Elèctrica núm. 13 baixos 1a.  d'aquesta Ciutat,  a la 
Federació d'Associacions de Pares d'Alumnes de Catalunya (FAPAC), a fi de 
què l'entitat cessionaria el destini al dessenvolupament de les activitats que els 
hi són pròpies, d'acord amb els estatuts de la seva constitució.  
 
 Segon.- Sotmetre l'expedient de cessió a informació pública, durant 
un període de 15 dies, en el qual s'hi poden formular reclamacions o 
al.legacions, transcorregut el qual sense que s'hagin formulat s'entendrà la 
cessió com a definitiva. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a l'Entitat cessionària als 
Departaments d'Infraestructures Escolars, i Relacions Ciutadanes. 
 
 Quart.- Facultar el senyor Alcalde Josep Montilla Aguilera, per a la 
firma dels convenis de cessió de l'ús esmentat." 
 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 



Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 13.- Aprovació de l'expedient de contractació, mitjançant 
concurs, per procediment restringit, de l'assistència tècnica per a 
realitzar estudis sobre la realitat del teixit comercial de Cornellà, 
assessorament tècnic per produir els documents conclusius d'un foro de 
debat del món del comerç i elaboració i redacció del programa 
d'orientació d'equipaments comercials. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per la contractació mitjançant concurs 
restringit per l'assistència tècnica per la realització d'estudis sobre la realitat 
del teixit comercial de Cornellà, assessorament tècnic per a produir els 
documents conclusius d'un foro de debat del món del comerç i elaboració i 
redacció del programa d'orientació d'equipaments comercials. 
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Tècnic de 
Desenvolupament Local, Secretaria General i Intervenció Municipal. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Procedir a la contractació mitjançant concurs per la 
realització d'estudis sobre la realitat del teixit comercial de Cornellà, 
assessorament tècnic per a produir els documents d'un foro de debat del món  
del comerç i elaboració i redacció del programa d'orientació d'equipaments 
comercials. 
 
 Segon.- Autoritzar la despesa de 10.261.360.- ptes amb aplicació a 
la partida pressupostària 91 622 2260519 del  Pressupost de despeses de 
l'exercici 1998, subordinat a l'existència de crèdit del respectiu pressupost. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
particulars de l'esmentat contracte que figura com annex I. 
 
 Quart.- Convocar concurs mitjançant procediment restringit per a 
l'adjudicació de l'esmentada assistència, de conformitat amb l'article 209 de la 
Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 



 Cinquè.- Donar publicitat de l'anunci de participació en el 
procediment restringit  i a la licitació mitjançant anunci en el Butlletí Oficial 
de la Província."         
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 14.- Aprovació de les bases per a la millora de la mobilitat viària 
i vianants de la Ciutat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 "El trànsit rodat a Cornellà de Llobregat ha experimentat els últims 
anys una extraordinària transformació, especialment generada, entre d'altres, 
per dos factors desencadenants, concretats en: 
 
 - Un canvi substancial en el teixit industrial i comercial de la ciutat. 
 
 - Un augment considerable de les vies de comunicació d'àmbit 

supramunicipal, que incideixen directament en el trànsit intern 
de la ciutat. 

 
 Aquests canvis, que són en general positius per a Cornellà de 
Llobregat, podrien tenir efectes contraproduents, si no s'adopten mesures 
d'ordenació i sistematització del trànsit. 
 
 Conscients de la importància que en la qualitat de vida del ciutadà 
té el funcionament equilibrat i ordenat del trànsit, de l'estacionament i del 
trànsit de vianants a la ciutat, es proposa, amb el present document, aprovar 
les Bases per a la millora de la movilitat viària i de vianants de la Ciutat, amb 
els següent objectius: 
 
 a) La coordinació dels diversos serveis municipals que intervenen en 

la via pública, mitjançant criteris unificats d'actuació. 
 
 b) Augment i protecció dels espais destinats al trànsit de vianants, 

per part de la resta d'usuaris de la via pública. 
 
 c) Tendir a la dissuasió del trànsit supramunicipal a tota la xarxa 

circulatòria, secundària i local de la ciutat. 
 



 d) Moderació efectiva de la velocitat de circulació a totes les vies 
urbanes de la ciutat. 

 
 e) Clarificació dels criteris de disciplina vial de cada tipus de via i 

homogenització de l'actuació de la Guàrdia Urbana en l'aplicació 
dels matei xos. 

 
 f) Integrar en el comportament dels ciutadans, conductes cíviques 

en l'ús circulatori de les vies, mitjançant l'extensió a altres 
col·lectius, a més de l'escolar, de l'Educació Vial. 

 
 g) Mantenir una oferta equilibrada d'estacionament, aplicant la 

fórmula més adequada, en virtut del tipus i volum de demanda 
de cada zona, desenvolupant i ampliant els sistemes 
d'estacionament d'alta rotació. 

 
 
 
 h) Incorporar noves tecnologies en l'administració de trànsits, com 

centralització i sincronisme semafòric o instal·lació de rotondes, 
millorant la fluïdesa del trànsit de la xarxa principal. 

 
 i) Definir la xarxa vial de major intensitat de trànsit de vianants a la 

ciutat, establint mesures circulatòries i de protecció, per a 
millorar una transitabilitat còmoda i segura. 

 
 j) Estudiar la implantació de zones destinades a carril-bici a la zona 

urbana de la ciutat, així  com d'un circuit lúdic per a bicicletes. 
 
 Per a plasmar en la realitat els objectius exposats, es plantejen una 
sèrie d'actuacions que es concreten en les que a continuació es relacionen. 
 
1) CATALOGACIO DE VIES URBANES 
 
 Mitjançant la catalogació de les vies es preten racionalitzar l'ús 
circulatori al que es destina cadascuna, el que determina: 
 
 - Distintes tipologies de trànsit segons el tipus de via en què 

s'organitza la circulació de la ciutat. 
 
 - Distintes estructures urbanístiques en quant a l'ample de vies, 

carrils, espais i sistemes d'estacionaments i tecnologies 
d'administració de trànsits, en virtut del tipus de via abans 
expressat. 

 
 - Distints criteris de disciplina circulatòria segons el tipus de trànsit 

i característiques del mateix. 
 



 En virtut de l'exposat, les vies de Cornellà de Llobregat queden 
catalogades en tres tipus: 
 
 a) Xarxa principal 
 
 Destinada predominantment a trànsits amb origen o destí 
supramunicipal. 
 
 El criteri per a l'administració del trànsit d'aquestes vies és el de 
MAXIMA FLUIDESA, pel que l'important és comptar per a aquestes vies amb 
tecnologia que permeti la sincronització de semàfors i la instal_lació, en cas de 
ser possible, d'ordenació per rotondes. 
 
 b) Xarxa secundària 
 
 Destinada a trànsits amb origen a Cornellà de Llobregat, amb 
dissuasió de qualsevol altre tipus de trànsit. 
 
 
 El criteri del trànsit canalitzat per aquestes vies és el de 
MODERACIO, per això, les regulacions es realitzaran preferentment amb 
semàfor, no serà prioritari el concepte de sincronització entre cruïlles i 
s'experimentaran sistemes de pasos de vianants a diferent nivell als punts on 
coincideixi amb la xarxa de trànsit de vianants. 
 
 c) Xarxa local 
 
 Destinada a trànsits d'aproximació a vivendes i d'agitació interna en 
busca d'estacionament. 
 
 El criteri del trànsit d'aquestes vies és el d'ESPAI COMPARTIT, o 
PRIORITAT INVERTIDA. 
 
 
 2) XARXA URBANA DE CIRCULACIO DE VIANANTS 
 
 S'estableixen a tota la població els circuits més utilitzats pel trànsit 
de vianants a l'objecte de crear especialment a les confluències d'aquestes, 
amb la xarxa principal i secundària, sistemes especials de protecció dels 
vianants. 
 
 A les vies incloses a la xarxa urbana de circulació de vianants, serà 
prioritària l'amplada de voreres sobre l'optimització de l'espai per a 
estacionaments. 
 
 S'establirà, així mateix, en el protocol de patrulla de la Unitat de 
Seguretat Vial, els llocs abans descrits, com punts d'observació i control, amb 
presència diària a les bandes horàries de màxima afluència de vianants. 



 
 
 3) ZONES D'EXCLUSIO DE TRANSIT PESAT 
 
 S'estableixen com a zones d'exclusió al trànsit pesat, totes les zones 
urbanes no industrials incloses a les xarxes de trànsit secundària i local. 
 
 S'instal·laran senyals de limitació de pes a tots els punts que donen 
entrada a les zones abans definides. 
 
 L'actuació ordinària de la Guàrdia Urbana a la via pública 
contemplarà com a prioritari el control de les infraccions a les zones 
d'exclusió. 
 
 L'amplada de la calçada homologada mitjançant el Pla de 
catalogació de vies és un element dissuasori per a l'accés d'aquest tipus de 
trànsit a la xarxa secundària, i molt més a la local. 
 
 
 
 4) ZONES DE LIMITACIO DE VELOCITAT A 30 Km/h 
 
 S'estableix la limitació de velocitat a 30 Km/h a totes les vies de la 
xarxa secundària i local de la ciutat. 
 
 S'instal·larà una senyalització específica a totes les vies d'accés a les 
xarxes afectades. 
 
 Els sistemes de regulació de trànsits tindran com a objectiu, a les 
vies afectades, la moderació de la circulació. 
 
 5) SEGURETAT A CENTRES D'ENSENYAMENT 
 
 Es realitza per a tots els centres escolars de la ciutat un pla de 
seguretat d'accés que contempla els següents aspectes: 
 
 - Reforçament de la senyalització vertical i horitzontal, tant als 

propis centres com als circuits d'aproximació. 
 
 - Repintat anyal de la senyalització horitzontal connexa als centres. 
 
 - Adequació de les infraestructures d'accés als centres amb vistes a 

augmentar la seguretat. 
 
 - Implantació paulatina dels guies escolars per a la protecció de les 

entrades i sortides. 
 



 - Implantació de l'educació vial a tots els centres d'ensenyament de 
la ciutat. 
 

 6) PLA D'ESTACIONAMENTS PER ZONES 
 
 Mitjançant la quantificació sistemàtica de les places possibles, i 
l'estimació de les necessitats d'estacionament de cada zona de la ciutat, es 
realitza el balanç d'oferta i demanda per a obtenir els possibles dèficits o 
superàvits per zones, amb l'objecte d'adequar, en el que sigui possible, l'oferta 
de places en superfície. 
 
 S'estableixen les modalitats d'estacionament, lliures o d'horari 
limitat, en bateria o cordó, atenent a la catalogació i amplada de les vies entre 
façanes, amb reculada de protecció amb vorera de tots els estacionaments de 
la ciutat, pivotant les voreres lliures d'estacionament i ampliació de les de 
màxim trànsit de vianants. 
 
 Es desenvoluparan i ampliaran les zones destinades a 
estacionaments de temps limitat per a adequar l'oferta de la demanda real 
d'aquesta modalitat d'estacionament a les diverses zones. 
 
 
ESTUDI DE PERMEABILITAT CIRCULATORIA DEL BARRI CENTRE 
 
 Les darreres intervencions urbanístiques realitzades al barri centre, 
la necessitat d'optimitzar l'ús en els seus dos sentits de l'avinguda dels Alps 
com a alternativa al carrer de Rubió i Ors i la Rambla d'Anselm Clavé i la 
difícil estructura vial de la zona, han determinat una xarxa circulatòria poc 
permeable. 
 
 Mitjançant la realització d'estudis de trànsit de la zona s'analitzaran 
les possibles opcions circulatòries per a fer-la  més permeable al trànsit, així 
com millorar els circuits del trànsit d'agitació. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
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 Primer.- Aprovar el document annex de "Bases per a la millora de la 
movilitat viària i de vianants de la ciutat". 
 
 Segon.- Iniciar els treballs per l'elaboració en un termini de 3 mesos 
d'un projecte d'actualització del "Reglament regulador de zones 
d'estacionament amb horari limitat" aprovat en sessió plenària de data 27 de 
setembre de 1993, i publicat al Butlletí Oficial de la Província de data 22 
d'octubre de 1993, desenvolupant i ampliant les zones destinades a 
estacionament de rotació. 



 
 Tercer.- Iniciar els treballs per a l'elaboració en un termini de tres 
mesos d'un projecte d'actualització de l'Ordenança Municipal de Circulació 
aprovada en sessió plenària de data 26 de setembre de 1990, i publicada al 
Butlletí Oficial de la Província de data 10 de novembre de 1990, per a adaptar-
la al que estableix el Reial Decret Lesgislatiu 339/1990, de 2 de març, pel que 
s'aprova el text articulat de la Llei sobre trànsit, circulació de vehicles a motor 
i seguretat vial, i pels seus reglaments posteriors de desenvolupament, 
incorporant els canvis legislatius i ampliant tot el referent a la protecció del 
vianant. 
 
 Quart.- Encarregar un estudi per analitzar les possibilitats de la 
implantació a la ciutat del carril-bici i d'un circuit per a bicicletes." 
 
         
        Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per sol·licitar que 
s'estudiï el problema actualment existent al carrer Rubió i Ors, ja que la línia 
d'autobusos provoca que quedi molt encallada. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal d'IC-Els Verds, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que comparteixen l'esperit amb 
què es porta aquesta proposta i entenen que, tot i lo difícil que té la resolució 
d'alguns problemes com a conseqüència de la configuració de la ciutat que 
tenim, hem de  tendir a resoldre problemes  com la connectivitat, els nusos 
bàsics o la recerca i planificació de noves alternatives, perquè el que és evident 
és que no és possible ampliar determinats carrers. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Florez Barrón, qui, desprès de manifestar la seva conformitat 
amb aquesta proposta, a la que ja va realitzar alguna aportació per escrit, 
assenyala que s'hauran d'analitzar les prioritats, ja que a la xarxa urbana es 
planteja el tema de la comunicació entre els barris, com el pas de la via fèrria 
per la carretera, que no està contemplat en el pressupost i és fonamental, 
perquè qualsevol solució a aquest respecte serà com a mínim sempre insufi-
cient. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per assenyalar que no pot felicitar a l'Equip de Govern 
per la iniciativa d'aquesta proposta, ja que porta tres anys esperant-la, durant 
els quals s'han fet actuacions aïllades que s'haurien d'haver analitzat amb els 
mateixos criteris, com la sortida del carrer Catalans a la carretera 
d'Esplugues, a la que es va posar estacionament i no es va deixar un últim 
tram de vint metres lliure perquè sortissin dos cotxes amb facilitat, la qual 
cosa produeix embussos i suposa un perill, ni tampoc es va tenir en compte la 
sortida del carrer República Argentina amb carrer Mossèn Andreu, en la que 



tampoc poden sortir dos cotxes, tot i que s'ha millorat amb l'alternància 
semafòrica, encara que s'hauria d'estudiar una solució per suprimir en el 
costat esquerra la zona d'estacionament. Fora d'això, continua manifestant els 
senyor Rosas que, en qualsevol cas, considera bo que s'hagi fet aquest estudi i 
que l'oposició hagi pogut participar-hi. 
 
  A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Area de Règim 
Interior i Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, per a, en relació amb 
l'intervenció del senyor Blanco, assenyalar que al tema del pas de les 
ambulàncies pel carrer Rubió i Ors, se'l haurà de donar una altra solució, 
perquè l'ambulatori tindrà sortida per l'Avinguda dels Alps, assenyalant a 
continuació que es tracta d'unes bases que busquen vies de treball, per a, en 
un futur, estudiar la connectivitat, la prolongació de la pota sud i l'avinguda 
del Baix Llobregat, a mig termini, assenyalant, finalment, que la prioritat és la 
protecció de la via urbana i que, en un futur, s'intentaran cercar solucions 
com la donada a l'avinguda República Argentina, que ha sigut una aportació 
del Partit Popular. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 
 15.- Aprovació de la plantilla orgànica del personal d'aquest 
Ajuntament, per l'exercici de 1998.  
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la proposta de plantilla de personal d'aquesta Corporació i 
dels seus Organismes Autònoms, per l'exercici 1.998, elaborada pel 
Departament d'Organització i Recursos Humans, així com el projecte de 
pressupostos per l'exercici de 1.998. 
 
 Atès el que es disposa en els articles 25 i 26 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals i l'article 126 del Reial Decret 
Legislatiu 781/86 de 18 d'abril. 
 
 Atès que aquesta proposta recull les necessitats organitzatives i 
funcionals previstes per aquest exercici. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple Municipal l'adopció del següent 
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 Unic.- Aprovar la Plantilla del Personal d'aquesta Corporació i dels 
seus Organismes Autònoms per l'exercici 1.998 que forma part del present 
acord, de conformitat amb el que es preveu en els articles 25 i 26 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals i l'article 126 del Reial 
Decret Legislatiu 781/86 de 18 d'abril."          
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 16.- Informar favorablement l'acumulació del lloc de treball del 
Sr. Juan Ramon Sagalés Guillamón, com a Interventor de l'Ajuntament de 
Corbera de Llobregat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 
 
 "Vista la sol.licitud d'acumulació del lloc de treball d'Interventor del 
Sr. Juan Ramón Sagales Guillamón, sol.licitada per l'Ajuntament de Corbera 
de conformitat amb la petició d'aquella Corporació, així com la renúncia de la 
que tenia concedida per l'Ajuntament d'Arenys de Mar i que va ser informada 
favorablement pel Ple Municipal, en data 30 de gener de 1997. 
 
 Atès que d'acord amb l'article 31 del Reial Decret 1732/1994 de 
Provissió de llocs de treball de Funcionaris d'Administració Local amb 
Habilitació de Caràcter Nacional, estableix que "l'òrgan competent de la 
Comunitat Autònoma respectiva, en l'àmbit del seu territori podrà autoritzar 
als funcionaris amb habilitació nacional que es trobin en un lloc de treball 
reservat a ells, a realitzar així mateix en una entitat local propera les funcions 
reservades, en cas de vacant. 
 
 Atès que d'acord amb el mateix article la acumulació s'efectuarà a 
petició de la Corporació local, d'acord amb el funcionari interessat i amb 
l'entitat en què es trobi destinat. 
 
 Atès que per part d'questa Corporació no existeix cap impediment 
per la concessió de la sol.licitud d'acumulació sempre que es mantingui el 
normal desenvolupament de les funcions del lloc d'Interventor, a l'Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat, per part del senyor Juan Ramón Sagales Guillamón. 



 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple Municipal l'adopció del següent 
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 Primer.- Donar la seva conformitat, a la sol.licitud de l'Ajuntament 
de Corbera, d'acumulació de lloc de treball d'Interventor de l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, a la Plaça d'Interventor de l'Ajuntament de Corbera. 
 
 Segon.- Comunicar la present resolució a l'interessat, a 
l'Ajuntament de Corbera i a la Direcció General d'Administració Local." 
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
         
 17.- Aprovació de l'expedient de contractació, mitjançant 
concurs, per l'atorgament de la concessió administrativa de l'ús privatiu 
dels terrenys municipals situats en el subsòl de la plaça Lluís Companys i 
carrer Menéndez y Pelayo, destinats a la construcció d'un aparcament. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Aquest Ajuntament, en ús de les competències que legalment té 
conferides, desitja promoure les condicions que facin possible la construcció 
d'un aparcament privat al barri Centre d'aquesta Ciutat, amb l'objecte de 
pal.liar el déficit existent en la zona en matèria d'estacionament, coadjuvant 
així, indirectament, a una potenciació del comerc de Cornellà de Llobregat. 
 
 Per a això, un dels mecanismes legals dels quals disposa, és 
l'atorgament de concessions administratives de l'ús privatiu de terrenys de 
domini públic, sempre i quan la seva vinculació urbanística sigui compatible 
amb aquest ús. 
 
 Amb aquest objectiu, dins de les diferents possibilitats existents, 
s'han considerat com a més adequats, els terrenys de domini públic ubicats en 
el subsòl de la Plaça Lluís Companys i carrer Menéndez i Pelai, que, al 
provenir de l'adquisició de múltiples finques, requereix un treball previ de 



delimitació i agrupació d'aquestes, i d'acreditació de la seva titularitat 
municipal. 
 
 Per tot això, el Regidor de l'Area de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Iniciar l'expedient de contractació necessari per, 
mitjançant el procediment de concurs, atorgar una concessió administrativa 
de l'ús privatiu dels terrenys municipals situats al subsòl de la Plaça Lluís 
Companys i carrer Menéndez i Pelai, amb l'objecte de ser destinats a la 
construcció d'un aparcament. 
 
 Segon.- Procedir a l'elaboració del Plec de condicions jurídiques i 
econòmico-administratives regulador del contracte, prèvia delimitació física 
dels terrenys de domini públic a afectar, i, en el seu cas, agrupació registral de 
les finques que conformin aquests." 
         
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 18.- Iniciar expedient previ de permuta  de quatre parcel.les de 
propietat Municipal, per l'edifici denominat "Castell del Borni", propietat 
de l'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. 
(EMDUCSA). 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït  per a procedir a la permuta d'una finca 
amb l'edificació denominada  "Castell del Borni" propietat d'EMDUCSA, de 
superfície 2.955,40 m2, la qual aportarà com a  part del bé a permutar la 
realització de les obres de rehabilitació de l'esmentat edifici, per cinc finques 
de propietat municipal situades dos d'elles  al sector Alps, de 309 m2 i 2.360 
m2, si bé segons recent medició, aquesta última, té una superfície de 3.371 
m2, i dos més  al sector  Millars de 10.986 i 3.420  m2, totes elles  al terme de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que en la finca a permutar amb l'Empresa EMDUCSA, es fa 
necessari i convenient procedir a la rehabilitació de l'esmentat edifici, per part 
d'aquesta,  essent la inversió prevista en rehabilitació segons projecte aprovat  
182.120.245,- ptes.     



 
 Atès que de conformitat amb allò que disposen als articles 47 i 48 
del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, aquest Ajuntament està facultat 
per a permutar béns patrimonials, prèvia valoració tècnica dels bèns objecte 
de permuta. 
 
 Atès que les previsions anteriors constitueixen una permuta de béns 
presents  com altres béns presents, complementats amb un bé futur, 
constituït aquest últim per obres de rehabilitació  
 
 Vistos els informes emesos al respecte, per la Secretaria General 
(Contractació-Patrimoni), i per l'Arquitecte Municipal i la Intervenció 
Municipal. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació 
proposa al Ple, l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Iniciar l'expedient previ de permuta de béns a que fa 
referència l'article 47 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, entre 
l'Empresa EMDUCSA i aquest Ajuntament, essent les valoracions de les 
esmentades finques les següents: 
 
 
 
 A.- FINQUES DE PROPIETAT MUNICIPAL. 
 
 SECTOR ALPS: 
 Finca núm. 1.- Porció de terreny situada a la Carretera d'Esplugues 
cantonada carrer Vicenç Llivina, de 309 m2. (ref. Cadastral: 26897.02). 
 
 Inscrita al tom i llibre 280 de Cornellà, foli 133, finca 26.757- 
inscripció 1a. 
 
 Valorada en  7.725.000,- ptes. 
 
 Finca núm. 2.- Porció de terreny de 146 m2, situada al carrer 
Vicenç Llivina núm. 23. 
 
 Inscrita al  tom i llibre 69, foli 179 vtº, finca 3.907, inscripció 4a. 
 
 Finca núm. 3.- Porció de terreny de 2.214 m2 situada al carrer 
Vicenç Llivina núm. 23. 
  
 Inscrita  al tom i llibre  39 de Cornellà, foli 77 vtº. finca 68, 
inscripció 12a. 
 



 Les finques núm. 2 i 3, malgrat tenir  una supefície registral total de 
2.360 m2, segons recent medició ocupan una superfície de 3.371 m2 (ref. 
cadastral 26882.02).  La valoració d'aquestes és de 84.275.000,- ptes. 
 
 SECTOR MILLARS  
 Finca núm. 4.- Porció de terreny de 10.986 m2, situada el  Sector 
Millars,  (ref. cadastral: 29886.03). 
 
 Inscrita al tom i llibre  393, foli 144, finca núm. 34.282 -inscripció 
1a. 
 
 Finca núm. 5.- Porció de terreny de 3.420 m2, situada al Sector 
Millars. 
 
 Forma part  d'una major  finca de superfície  17.636,40 m2, inscrita 
al tom i llibre 344, foli 167 finca 31.304-inscripció 1a. La valoració d'aquestes 
finques (números 4 i 5) és de 194.913.180,- ptes. 
 
 B.- FINCA DE PROPIETAT D'EMDUCSA 
 
 Edifici anomenat "Castell Borni" de superfície 2.955,40 m2, situat al 
carrer Menèndez i Pelai. 
 
 La valoració és la següent:  
 
 -  valoració del sòl: 104.792.573,- ptes. 
 -  valoració obres rehabilitació: 182.120.245,- ptes 
 
 Segon.- Les finques de propietat municipal es troven lliures de tota 
càrrega i gravàmen, si bé existeix sobre les finques  números 2 i 3,  dos drets 
d'arrendaments sobre les mateixes. 
 
 Tercer.- La justificació de la permuta proposada es trova en què el 
"Castell del Borni" està inclòs en el Catàleg Municipal de béns històric-artístic 
i dintre del Pla Especial de protecció del patrimoni artístic i arquitectònic, i 
que per les seves característiques i especial interès, convé la seva incorporació 
al patrimoni de l'Ajuntament, a efectes de la seva conservació i d'altre banda 
es podran ubicar dintre del mateix serveis municipals de caràcter cultural. 
 
 Quart.- Les despeses originades com a conseqüència de la 
formalització en escriptura pública de la permuta acordada seran repartides 
per parts iguals entre les parts contractantes. 
 
 Malgrat això, cada part contractant assumirà, respecte de la finca 
de la seva propietat, les despeses notarials, registrals i fiscals,  resultants 
d'operacions que siguin necessaries fer amb caràcter previ a la formalització de 
la permuta. 
 



 Cinquè.- Donar compte del present acord  al Departament de 
Governació  de la Generalitat de Catalunya de la permuta projectada a efectes 
de control de legalitat. 
 
 Sisè.-  Facultar al senyor Alcalde  Josep Montilla Aguilera, per a la 
signatura de quants documents siguin necessaris per a la formalització dels 
acords que antecedeixen, inclosos  les operacions de segregacions  i 
agrupacions  de finques que, com a conseqüència de la permuta, siguin 
convenients." 
    
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel  
Regidor-Delegat de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar que en aquesta operació s'ha 
produït una despesa d'escripturació doble, ja que primer ho va adquirir 
l'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), 
i després l'Ajuntament, contestant sobre això el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, que ja fa anys ho va comprar EMDUCSA, quan l'Ajuntament no tenia 
possibilitats de fer-ho, i és ara, quan el projecte de rehabilitació ha estat visat 
pel Departament de Patrimoni de la Generalitat i en ell es contempla un ús 
que no té res a veure amb l'empresa, quan l'Ajuntament es planteja 
l'adquisició d'aquest Castell, que al realitzar-la per la via de permuta suposa 
un estalvi de l'IVA. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE PLANIFICACIO, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 19.- Aprovació inicial del Pressupost General per a l'any 1998. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "L'Alcaldia-Presidència, d'acord amb allò previst en l'article 149, de 
la Llei 39/1988 Reguladora de les Hisendes Locals i l'article 18 del Real Decret 
500/1990 ha format el Projecte de Pressupost General de l'Ajuntament per a 
1998, que ha estat informat favorablement per la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, per la qual cosa el sotasignant proposa al Ple 
de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
  

A C O R D S 
 



 Primer.- Aprovació inicial, de conformitat amb l'establert en l'article  
112 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril i en l'article 149.5  de la Llei 39/1988 de la 
Llei Reguladora d'Hisendes Locals, del Pressupost General per a l'exercici de 
1998, integrat pels Pressupostos de l'Ajuntament, de l'Institut Municipal 
d'Educació, del Patronat Municipal de Radio Cornellà i de les Empreses 
Municipals amb capital íntegrament local; Societat Promoció Econòmica de 
Cornellà, Societat Anònima (PRECSA), i Societat de Desenvolupament Urbà de 
Cornellà, Societat Anònima (EMDUCSA) i l'Estat de Consolidació general, el 
resum dels quals per capítols pressupostaris són del següent tenor literal: 
 
 
PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT DE CORNELLA DE LLOBREGAT 1998 
 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I  - Impostos directes............................... 2.479.585.093 
Capítol II - Impostos indirectes............................     120.000.000 
Capítol III - Taxes i altres ingressos......................     658.086.500 
Capítol IV - Transferències corrents......................   1.821.119.039 
Capítol V  - Ingressos patrimonials.......................     126.273.300 
 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capitol VI    - Alienació d'inversions........................                0 
Capítol VII   - Transferències de capital...................      452.709.030 
 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII  - Actius financers.................................  0 
Capítol IX    - Passius financers...............................       640.826.532 
                                                                                      -------------------- 
                     TOTAL GENERAL.................................     6.298.599.494 
                    ================================================ 
                     
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I  - Despeses de personal.........................    1.958.981.870 
Capítol II  - Desp. bens corrents i serv. ................    2.019.629.204 
Capítol III - Despeses financeres...........................      117.000.000 
Capítol IV  - Transferències corrents......................      562.753.747 



 
b) Operacions de Capital. 
 
Capítol VI  - Inversions reals..................................     1.213.915.673 
Capítol VII  - Transferències de capital....................      138.000.000 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII  - Actius financers..................................               0 
Capítol IX    - Passius financers................................      288.319.000 
                                                                                         -----------------                                  
                  TOTAL GENERAL..................................   6.298.599.494 
                  ================================================ 
 
 
 
PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIO 1998             
 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III  - Taxes i altres ingressos.......................      77.038.807 
Capítol IV   - Transferències corrents.......................     145.282.783 
Capítol V    - Ingressos patrimonials........................       1.500.000 
 
                     TOTAL GENERAL..................................      223.821.590 
                     =============================================== 
 
 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Despeses de personal..........................       129.927.235 
Capítol II  - Desp.en bens corrents i serv. .............       70.163.943 
Capítol IV  - Transferències corrents.......................        19.460.416 
 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capítol VI  - Inversions reals..................................         4.269.996 
                                                                                           ----------------- 
                   TOTAL GENERAL.................................       223.821.590 
                   ================================================ 



 
 
 
        
PRESSUPOST DEL PATRONAT MUNICIPAL DE RADIO CORNELLA 1.998 
 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III     - Taxes i altres ingressos..........................    10.900.000 
Capítol IV     - Transferències corrents..........................    12.105.562 
Capítol V      - Ingressos patrimonials...........................       100.000 
                                                                                          ---------------- 
                     TOTAL GENERAL.....................................    23.105.562 
                     =============================================== 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Capítol I    - Despeses de personal..............................     8.572.761 
 
b) Capítol II   - Desp.en béns corr.i serv..........................    14.532.801 
                                                                                          ---------------- 
                     TOTAL GENERAL......................................     23.105.562 
                     =============================================== 
 
 
 
                   
PRESSUPOST DE LA SOCIETAT PROMOCIO ECONOMICA DE CORNELLA, 
SOCIETAT ANONIMA, 1998 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III  - Taxes i altres ingressos........................    233.568.000 
Capítol IV    - Transferències corrents........................    334.050.000 
Capítol V     - Ingressos patrimonials ........................      7.473.000 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VII    - Transferències de capital ....................     35.000.000 
                                                                                          ----------------- 
              TOTAL GENERAL ..................................    610.091.000 
                    ================================================ 



 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I      - Despeses de personal..........................     251.705.000 
Capítol II     - Desp.en béns corr.i serv......................     271.543.000 
Capítol III    - Despeses financeres............................      17.000.000 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI - Inversions reals .................................      35.835.541 
                                                                                         ----------------- 
                    TOTAL GENERAL.................................      576.083.541 
                    ================================================ 
 
 
PRESSUPOST DE LA SOCIETAT DE DESENVOLUPAMENT URBANISTIC 
DE CORNELLA (EMDUCSA) 1998  
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol V   - Ingressos patrimonials......................  1.041.828.471 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII   - Actius financers ..............................    193.359.945 
                                                                                    --------------------- 
                   TOTAL GENERAL..............................  1.235.188.416 
                   ================================================ 
 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I    - Despeses de personal.....................       110.788.875 
Capítol II   - Desp.en bens corr.i serv.................       902.402.649 
Capítol III  - Despeses financeres.......................           496.892 
 
b) Operacions de capital. 
  
Capítol VI   - Inversions reals .............................       221.500.000 
                                                                                         ----------------- 
                    TOTAL GENERAL.............................       1.235.188.416 
                    ================================================ 
 



ESTAT DE CONSOLIDACIO 1998 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I    - Impostos directes...........................  2.477.433.519 
Capítol II   - Impostos indirectes........................    120.000.000 
Capítol III  - Taxes i altres ingressos..................    953.593.307 
Capítol IV   - Transferències corrents..................  2.169.005.676 
Capítol V    - Ingressos patrimonials...................  1.177.174.771 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI    - Alienació d'inv.  reals......................              0 
Capítol VII   - Transferències de capital.................    452.709.030 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII  - Actius financers .............................     193.359.945 
Capítol IX    - Passius financers............................     640.826.532 
                                                                                        ------------------ 
                TOTAL GENERAL...............................   8.184.102.780 
                ================================================ 
 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I    - Despeses de personal.......................    2.459.975.741 
Capítol II   - Desp. en béns corr. i serv.................    3.250.120.023 
Capítol III  - Despeses financeres.........................      134.496.892 
Capítol IV   - Transferències corrents....................      438.662.455 
 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI   - Inversions reals...............................    1.475.521.210 
Capítol VII  - Transferències de capital.................      103.000.000 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII  - Actius financers .............................                 0 
Capítol IX   -  Passius financers...........................       288.319.000 
                                                                                      -------------------- 
                  TOTAL GENERAL..............................     8.150.095.321 
                  ================================================ 
 



 
 Segon.- Aprovar les Bases d'Execució del Pressupost General per a 
1998. 
 
 Tercer.- Exposar al públic i donar al present acord la publicitat 
establerta en l'article 150 de la Llei 39/1988 Reguladora d'Hisendes Locals. 
 
 Quart.- El present acord s'entendrà aprovat definitivament, si 
durant el termini d'exposició al públic no es presenten reclamacions." 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Ramon 
Salabert Parramon, per procedir a donar una detallada explicació del 
pressupost que se sotmet a consideració del Ple, assenyalant que es tracta del 
tercer pressupost d'aquest mandat que suporta la coherència del propi 
projecte polític de pla de ciutat, que tenia, i té, l'equip de govern, i que es basa 
en objectius de reequilibri i impuls del comerç i de les estructures de la ciutat 
que, com en anteriors exercicis, complirem.  
 
 Es tracta d'un dels millors pressupostos que s'han presentat, 
continua assenyalant el senyor Salabert, perquè s'han aplicat polítiques de 
manteniment i en alguns casos de reducció de la pressió fiscal, ja que tan sols 
l'Impost de Béns Immobles està un 50% per sota del tipus, i un aspecte 
semblant passa amb l'Impost sobre Activitats Econòmiques, havent-se 
incrementat els altres ingressos tributaris únicament en pessetes constants, i 
això perquè aquest Ajuntament ha pogut arribar a un volum de recaptació de 
tributs en la ciutat, que el permet financiar les despeses sense recorrir a una 
major pressió fiscal ciutadana, despeses, per altra part que, com les de 
funcionament, es redueixen en aquest pressupost en més d'un 1%, aplicant-se 
a millores sense augmentar el pressupost total, com és ara la relativa al 
Festival de Pallassos, al Pla Integral del Comerç o al Pla Coordinador 
Ocupacional. 
 
 
 Així mateix, assenyala el senyor Salabert, es realitzen inversions 
que garantitzen la riquesa i qualitat de projecció de la nostra ciutat, 
incrementant-se aquestes en un 42%, que es financen, en un import de 
quatre-cents trenta-sis milions, a través d'organismes que participen en la 
inversió; en un import de cinc-cents seixanta-cinc milions, en recursos propis; 
i en l'import restant de tres-cents cinquanta milions, acudint al crèdit 
financer. Això representa una aminoració de l'1,4% del consolidat de 
l'Ajuntament, que es degut a una menor activitat de l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), en la mesura en què 
aquest any s'ha de  dedicar a construir i no a vendre. 
 
 Pel que fa referència al pressupost consolidat, aquest suposa un 
increment del 5,5%, informant a continuació el Sr. Salabert, del import  de 



cadascun dels conceptes que engloben el pressupost consolidat de 
l'Ajuntament. 
 
 Es tracta, continua assenyalant el senyor Salabert, d'un pressupost 
molt basat en l'obertura i el diàleg amb els grups de l'oposició, en la mesura en 
què ha estat discutit en diferents sessions de la Comissió Informativa i s'han 
pogut fer propostes concretes, com la realitzada per Iniciativa per Catalunya-
Els Verds. Els altres grups, o no tenien moltes propostes que fer o, 
evidentment, la diferència ideològica que els separa ha impedit arribar a 
acords, malgrat la voluntat de l'equip de govern. En qualsevol cas es tracta 
d'un pressupost coherent, que dóna garanties de futur, i que plasma el 
principi de corresponsabilitat a través dels acords assolits al respecte amb el 
Grup Municipal d'Iniciativa per Catalunya-Els Verds. 
 
 A continuació pren la paraula  el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Florez Barrón, per manifestar que la seva nova situació li ha 
impedit participar en la Comissió Informativa d'Hisenda, la qual cosa fa difícil 
poder pronunciar-se amb elements de judici en relació amb aquest projecte de 
pressupost, perquè solament ha tingut un avantprojecte. En qualsevol cas, 
continua assenyalant el Sr. Florez, es tracta d'una aprovació inicial, i que el 
vot que al final doni a aquesta proposta  podrà modificar-lo quan disposi de 
major informació. A primera vista li sembla que hi ha algunes coses que no es 
tenen en compte en matèria d'inversions, com per exemple, en relació amb el 
medi ambient, previsions com la plantació d'arbres, la realització d'estudis 
sobre arquitectura bioclimàtica i energia no renovable, residus etc..., que al 
seu parer no han d'esperar un altre any, perquè ens ho exigeix l'Agenda 21 
que aquest Ple ha assumit.  
 
 Aquests temes, continua assenyalant el senyor Florez, encara que 
es rebin subvencions d'altres Administracions, és impossible dur-los a terme 
sense dotacions pròpies, i a més contribueixen a la manca de conscienciació 
sobre els mateixos altres circumstàncies, com el fet de què l'Impost sobre Béns 
Immobles continuï contemplant el rebut de les escombraries, ja que el 
coneixement de allò que es paga per aquest concepte seria un element 
d'educació ciutadana.  
 
 
 Per tots aquests motius, en aquest moment, el seu vot serà 
d'abstenció, a l'espera de l'informació de què disposi, de cara a l'aprovació 
definitiva. 
 
 A continuació pren la paraula el  Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que hi ha alguns capítols en 
els que ara és difícil manifestar-se, ja que hi ha dades que no es coneixeran 
fins a finals de gener, com a mínim. En qualsevol cas ha constatat que hi ha 
departaments en els que el cost de personal és superior a les despeses de 
funcionament del departament, com a Cultura, Esports i, en general l'Ares de 
Serveis a la Persona, criteri que no comparteix. En canvi, hi ha altres 



departaments, com Activitats i Gestió Tributària, que, al seu parer, estan man-
cats de personal, a la vista de la feina que realitzen. I és que li ha sorprès, 
continua manifestant el senyor Rosas, que Serveis Socials i Dona, tinguin 
unes despeses de personal de cent disset milions i tan sols vuitanta milions de 
despeses de funcionament, ja que, al seu parer, això no és lògic, per què 
suposa l'existència de molt personal per administrar tan poca despesa, motiu 
pel qual espera que els setze milions que es destinen a la nova Area de 
Cooperació no es dediquin a noves contractacions de personal, perquè si no 
quedaria reduït a no res, ni espera que doni lloc al nou departament. 
 
 Pel que fa a les inversions, el senyor Rosas manifesta la seva 
conformitat amb que s'incrementin en un 40%, però s'ha de tenir en compte 
que si la quantitat de l'any passat no va ser real, aquest increment tampoc ho 
és, i és que, respecte de les previsions d'inversions de l'any passat, després es 
van rebre subvencions que les van incrementar. 
 
 Per acabar, el senyor Rosas finalitza la seva intervenció assenyalant 
que, a l'igual que va passar amb les Ordenances Fiscals, el vot del seu grup 
serà negatiu, no sols per això, sinó també perquè com s'ha assenyalat pel 
Regidor-Delegat, tenen una ideologia diferent que es manifesta en una diferent 
concepció del pressupost. 
 
 Seguidament pren la paraula el  Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar que el seu grup es va 
abstenir en l'aprovació de les Ordenances Fiscals, per considerar que 
s'establien preus molt elevats que eren susceptibles de ser rebaixats, a la vista 
del percentatge de recaptació, i que aquest vot ho mantindran respecte del 
pressupost, tot i considerar que està molt bé elaborat i que ha rebut una 
important informació sobre aquesta qüestió del Regidor-Delegat, per discrepar 
de la ideologia que ho informa, ja que el seu grup distribuiria d'altra manera 
les previsions, encara que considera acertat el principi de reducció de les 
càrregues financeres. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que la línia en què 
es mou aquest pressupost és la mateixa que els va facilitar la possibilitat 
d'aprovar els pressupostos dels dos exercicis anteriors, per la qual cosa, 
continuant amb la seva línia de realitzar propostes que permetessin aprofundir 
i superar en certa manera l'encotillament de discutir que és allò que es posa i 
el es treu, és pel que s'han mantingut converses de col·laboració amb l'Equip 
de Govern que obren expectatives que no existien amb la formulació 
d'anteriors pressupostos. 
 
 Així mateix, el senyor Prieto manifesta que també comparteixen les 
preocupacions manifestades pel portaveu del Grup Mixt, senyor Florez, 
respecte a la situació de les propostes relatives al desenvolupament de 
l'Agenda 21 i al progrés de polítiques concretes de millora del medi ambient, 



però consideren que el fet que no estan inicialment contemplades en el 
pressupost, no impedeix que s'iniciïn durant aquest exercici.  
 
 Pel que fa referència a l'informació de què ha pogut disposar el 
senyor Florez, el senyor Prieto manifesta que ha degut haver un problema de 
coordinació, ja que el projecte de pressupost estava en el despatx del grup al 
que fins ara pertanyia.  
 
 Com a resultat de tot l'anterior, el senyor Prieto anuncia que el seu 
grup aprovarà aquesta proposta, tot i que, evidentment, si el pressupost 
estigués elaborat per  ells, segurament plantejarien coses diferents, però 
consideren que és suficientment seriós per aprovar-lo amb molt més 
convenciment que en anys anteriors. 
 
 Acte seguit pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Ramon 
Salabert Parramon, per a, en relació amb les intervencions anteriors, realitzar 
les manifestacions següents: 
 
 - Pel que fa referència a l'intervenció del Portaveu del Grup Mixt, 
senyor Ignacio Florez Barrón, el senyor Salabert manifesta que és respectable 
la seva actitud d'abstenir-se fins que disposi de major informació, en la 
mesura en què no va poder assistir a les reunions corresponents, assenyalant, 
pel que fa referència als problemes plantejats en relació amb el medi ambient, 
que aquesta sensibilitat la tenen tots els membres de l'Equip de Govern 
respecte a aquests temes. El problema és la capacitat que un Ajuntament té 
per abordar aquesta problemàtica i la decisió de quines coses es deixen de fer 
per dedicar el seu finançament al desenvolupament de l'Agenda 21. Es, per 
tant, assenyala el senyor Salabert, un problema de prioritats, que s'ha de 
veure com es financia, perquè s'ha de recordar que hi ha altres Adminis-
tracions que tenen els recursos i les competències per  portar a termini 
aquests objectius. 
 
 - Pel que fa referència a la intervenció del senyor Rosas, el senyor 
Salabert manifesta que el que es posi un àmbit d'actuació pressupostària no 
significa que es creï un departament, sinó que es fa perquè quedi clar que 
aquest Ajuntament aplica el 0,67% del seu pressupost a cooperació, 
manifestant que, evidentment, en aquest aspecte no es preveu contractar a 
cap persona, ja que ho faran les mateixes persones que ho venien fent, que és 
la plantilla de l'Ajuntament adscrita a l'Area de Serveis a la Persona que 
considerava tan desproporcionada. 
 
 En relació amb aquesta qüestió el Sr. Salabert manifesta que 
considera que en una empresa de serveis públics com és l'Ajuntament, la seva 
plantilla és la seva principal eina, i sense funcionaris no sap com es podria fer, 
doncs és evident que aquests funcionaris no juguen a futbol, sinó que 
mantenen els equipaments, gestionen expedients per aconseguir subvencions i 
per concedir subvencions a entitats etc... Per tot això, assenyala el senyor 



Salabert, la comparació en ratio no surt, perquè la Guàrdia Urbana en ratio 
seria del 90% del cost del personal i no vol dir això que siguin improductius, i 
és que un Ajuntament que només dedica el 30% del pressupost a despeses de 
personal no es pot entendre que és un Ajuntament sobredimensionat, ja que la 
majoria dels Ajuntaments estan al voltant al 50%, i a més donen menys 
serveis. En qualsevol cas, i com sempre, respecta el vot del senyor Rosas i en 
tot cas el preocuparia que votés a favor. 
 
 - Pel que fa referència a la intervenció del Portaveu del Grup 
Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, el senyor Salabert manifesta 
que sempre ha dit que li consta que el seu vot d'abstenció és seriós, pensat i 
molt responsable, sobretot tenint en compte l'honest argument que ha donat, 
que al seu parer és molt valent. 
 
 - Finalment, i pel que fa referència a l'intervenció del Portaveu del 
Grup Municipal d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, el Sr. Salabert 
reitera el seu agraïment com cada any, pel vot i la responsabilitat que s'ha 
instal·lat entre els dos grups per propiciar iniciatives que aprofundeixin en la 
filosofia del pressupost. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que en la seva intervenció no 
ha volgut dir que hi hagi molts funcionaris, sinó que quan disposi del detall ho 
estudiarà, perquè hi ha departaments no equilibrats, i a vegades passa que es 
destinen fons per a cooperació que després queden absorbits pels salaris dels 
funcionaris. En qualsevol cas, continua assenyalant el senyor Rosas, quan 
disposi del detall per departaments manifestarà la seva opinió. Ara, en la 
mesura que no ho té, no pot valorar si aquest equilibri es dona en tots ells. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Mixt, senyor 
Ignacio Florez Barrón, per manifestar que potser el debat del pressupost no 
sigui el moment ni el lloc idoni per realitzar els plantejaments que ha efectuat, 
encara que creu que s'hauria d'obrir un debat, com a mínim intern, per 
marcar unes pautes d'actuació i veure que anem a fer en relació amb els temes 
de medi ambient, en el que demana participar. 
 
 A continuació pren de nou la paraula el Regidor-Delegat de l'Area de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, per 
manifestar que en la seva intervenció va oblidar contestar al Portaveu del 
Partit Popular, senyor Rosas, en relació amb la seva interpretació respecte del 
creixement de les inversions, assenyalant que no es tracta d'inversions 
camuflades, sinó d'una comparació pura i simple del pressupost 1997 amb la 
previsió del pressupost per a l'any 1998. Per la qual cosa, si l'any passat es 
van rebre subvencions, aquest any també es podran rebre i tampoc estaran 
contemplades.  
 
 Així mateix, en relació amb el desequilibri entre despeses de 
personal i despeses de funcionament, el Sr. Salabert manifesta que no es 



poden comparar tots els departaments amb el mateix criteri, ja que ens hem 
anat preocupant d'anar millorant tècnicament alguns departaments amb eines 
informàtiques que redueixen les despeses de personal, però hi ha 
departaments en els que és impossible aquesta substitució, com en Serveis 
Socials, en el qual ha d'haver personal que escolti a la gent i solucioni els seus 
problemes, i això ho fan les persones i no els ordinadors. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que, al seu entendre, es tracta d'un pressupost equilibrat, en el 
que la pressió fiscal està per sota de l'IPC, gràcies no sols a la baixada dels 
tipus d'interès, sinó també a la bona gestió dels recursos, però seguim sent un 
municipi pobre, perquè estadísticament estem per sota de la mitjana en 
matèria d'ingressos, i la nostra realitat socioeconòmica continua sent la que 
és.  
 
 En qualsevol cas, continua assenyalant el Sr. Alcalde, aquest 
pressuposts contempla un gran esforç inversor, en el que també es produiran 
inversions d'altres Administracions, com el bulevard de la República Argentina 
que se subvencionarà aproximadament en uns 300 milions per l'Area 
Metropolitana; el desplegament de la carretera de Sant Joan Despí, que 
suposarà també una inversió del mateix import de l'Area Metropolitana; el 
projecte presentat al FEDER en relació amb Linda Vista en el que segurament 
podrem obtenir una subvenció d'uns dos-cents cinquanta milions de pessetes; 
i l'inici de les obres del Centre J. García Nieto, pel Servei Català de la Salut. En 
qualsevol cas es tracta d'un pressupost en el que no creix la pressió fiscal i en 
el que tampoc creixen les transferències d'altres administracions, la qual cosa, 
evidentment, és un problema endèmic. 
 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors del Grup 
Municipal del PP, senyors Amador Rosas Outes, Mª Isabel Espinosa Fernández 
i Francisco Sánchez Granada, i amb l'abstenció dels Regidors del Grup 
Municipal de CiU, senyors Antoni Cortada i Valls i Ramon Blanco i Lorenzo, i 
del Regidor del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Florez Barrón.  
 
 
 
        
 
 20.- Aprovació definitiva de les Modificacions de les Ordenances 
Fiscals i reguladores dels Preus Públics per a l'any 1998. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 



 "Vist l'acord d'aprovació provisional de les modificacions de 
l'Ordenança General de gestió, recaptació i inspecció, de les Ordenances 
Fiscals, de les dels Preus Públics i del llistat de carrers per a 1998, adoptat per 
aquesta Corporació en sessió plenària del dia 30 d'octubre últim. 
 
 Atès que l'esmentat acord ha estat exposat al públic durant 30 dies, 
segons anunci d'exposició publicat al Butlletí Oficial de la Província núm. 262, 
de data 1 de novembre de 1997, als efectes de presentar reclamacions, de 
conformitat amb el que disposen els apartats 1 i 2 de l'article 17 de la Llei 
39/88, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Atès que el termini d'exposició va finalitzar el dia 9 del present mes 
de desembre. 
 
 Atès que dins d'aquest període s'ha presentat una reclamació per 
part del Grup Municipal del Partit Popular, representat pel senyor Cándido-
Amador Rosas Outes. 
 
 Atès que la reclamació es concreta en els motius i en les 
Ordenances que tot seguit es detallen: 
 
 
 1. Que les Taxes per la prestació d'un servei o per la realització 
d'una activitat no s'ajusten al que disposen els articles 24 i 25 de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals, doncs no han passat per la Comissió 
Informativa els informes tècnics econòmics dels seus costos. 
 
 2. Ordenança Fiscal núm. 9. Taxa per llicència d'obertura 
d'establiments i de serveis complementaris  
 
 a) Desproporció entre les Taxes de les activitats "classificades" i les 

"innoques", a l'aplicar-se aquestes en base als epígrafs de 
l'Impost d'activitats econòmiques. 

 
 b) En l'article 2 apartat 5.3, regulador dels supòsits que no 

constitueixen el fet imposable, pel que fa a la transformació de 
la personalitat jurídica de la societat titular per imperatiu legal,  
proposa que també es recullin els casos en què el titular que 
sigui persona física es constitueixi en persona jurídica i a la 
inversa. 

 
 c) No justificació del cost de les inspeccions perquan no hauria 

d'haver-hi diferència entre les que es fan a les activitats 
classificades i les innoques, a més que la tarifa considera que és 
elevada. 

 
 3. Ordenança Fiscal núm. 10. Taxa per recollida d'escombraries. 
 



 El cost de la Taxa està contemplat en dos tributs en l'Impost sobre 
béns immobles i en el propi de la Taxa per recollida d'escombraries.  
 
 
 4. Ordenança Fiscal núm. 4. Impost sobre l'increment de valor dels 
terrenys de naturalesa urbana 
 
 Els tipus de gravamen són molt elevats. 
 
 5. Falta d'aportació dels estudis tècnics en relació 
 al cost de les Taxes. 
 
 Atès que els motius al.legats pel reclamant han de ser desestimats 
en base als arguments que s'especifiquen a continuació: 
 
 1. Les Taxes no s'ajusten al que estableix la Llei d'Hisendes Locals, 
en els seus articles 24 i 25. 
 
 En primer lloc, en relació amb aquests l'articles s'ha de remarcar 
que els informes tècnics econòmics a que fa referència el reclamant consten a 
l'expedient de modificació de les Ordenances, per tant, es compleix totalment 
el que disposen els referits articles 24 i 25 de la Llei 39/88. 
 
 I, en segon lloc, pel que fa especificament a l'article 25, que 
estableix que els acords d'establiment de taxes per a finançar totalment o 
parcialment els nous serveis s'hauran d'adoptar a la vista dels informes tècnic-
econòmics en els que es posin de manifest la previsible cobertura del cost, s'ha 
de denotar que, apart de quan es crea un nou servei, aquests informes 
s'inclouen també en els expedients de modificació de les tarifes establertes, per 
això, en l'indicat acord no s'ha incomplert el referit article 25. 
 
 
 2. Ordenança Fiscal núm. 9 
 
 a) La base imposable de la Taxa per llicència d'obertura 

d'establiments i de serveis complementaris està constituïda per 
les tarifes dels epígrafs de l'Impost d'activitats econòmiques, les 
quals incorporen el principi tributari de capacitat econòmica, 
que, a la vegada, es trasllada a la Taxa per llicència d'obertura 
d'establiments i de serveis complementaris, segons el que disposa 
l'article 24.3 de la Llei 39/1988. 

 
 b) Respecte a l'article 2 apartat 5 paràgraf 3 de l'Ordenança no 

figura entre les modificacions aprovades provisionalment i, en tot 
cas s'ha de tenir en compte que aquest apartat es refereix 
únicament a la transformació de les societats anònimes i sempre 
que es faci per imperatiu legal, com  diu el seu redactat, segons 
es disposa a la Disposició Transitória tercera del Reial Decret 



Legislatiu 1564/1989, de 22 de desembre, pel qual s'aprova el 
text refós de la Llei de societats anònimes. Per tant, no es poden 
incloure els supòsits de canvi de titularitat d'una persona física a 
una jurídica i a la inversa. 

 
 c) Les diferències en les tarifes de les inspeccions a les activitats 

"classificades" i les "innoques" es contempla a l'Ordenança degut 
a la complexitat intrínseca de la inspecció entre unes i altres. Així 
mateix s'ha de considerar que si bé el servei que es presta, 
d'inspeccionar un local és homogeni, l'activitat tècnica que es 
realitza és diferent.   

 
 
 3. Ordenança Fiscal núm. 10 
 
 La Taxa per recollida d'escombraries es va establir de conformitat 
amb el que disposa l'article 20 i següents  de l'al.ludida Llei 39/88, per la qual 
cosa s'ajusta totalment al que senyala la legislació vigent. 
 
 
 4. Ordenança Fiscal núm. 4 
 
 Aquesta ordenança no està inclosa dins de l'acord d'aprovació 
provissional de les modificacions, entenent, malgrat això, que el tipus de 
gravamen es troba dins dels percentatjes permesos per la Llei 39/88. 
 
 5. En quan a la falta dels estudis de costos de les taxes, aquests 
figuren dins del preceptiu expedient, que es trobava a la disposició dels 
membres de la Corporació en la Secretària General des del mateix dia de la 
convocatòria a la sessió plenària que, en aquest cas va ser el 28 d'octubre. 
 
 Atès el que preveuen els apartats 3 i 4 de l'article 17 indicat, sobre 
la resolució de les reclamacions presentades i l'aprovació definitiva de la 
modificació de les Ordenances, així com de la seva publicació, 
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació,  Economia i Hisenda, proposo al Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Desestimar la reclamació presentada pel senyor Cándido-
Amador Rosas Outes, en representació del Grup Municipal del Partit Popular, 
pels motius abans exposats. 
 
 Segon.- Aprovar definitivament les modificacions de l'Ordenança 
General de gestió, recaptació i inspecció, de les Fiscals reguladores dels 
Impostos i de les Taxes, de les reguladores dels Preus Públics, així com del 
Llistat de carrers, que han de regir en el proper exercici de 1998, les quals es 



varen aprovar provisionalment en la sessió plenària del dia 30 d'octubre 
d'enguany. 
 
 Tercer.- Disposar el següent: 
 
 a) Que es publiqui el texte íntegre de les indicades modificacions en 

el Butlletí Oficial de la Província. 
 
 b) Que aquestes modificacions entrin en vigor el dia 1 de gener de 

1998. 
 
 c) Que es  notifiqui el present acord al senyor Rosas, en 

representació del Grup Municipal del Partit Popular." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, pren la paraula el 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per 
manifestar que el seu grup mantindrà el vot negatiu. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors del Grup 
Municipal del PP, senyors Amador Rosas Outes, Mª Isabel Espinosa Fernández 
i Francisco Sánchez Granada, i amb l'abstenció dels Regidors del Grup 
Municipal de CiU, senyors Antoni Cortada i Valls i Ramon Blanco i Lorenzo. 
 
 
 En aquest moment s'absenta de la sessió el Portaveu del Grup 
Municipal d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé. 
 
 
 
  
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 
 21.- Aprovació inicial del Projecte modificat del Projecte 
executiu d'obra de primer establiment de recuperació mediambiental i 
reforestació del marge fluvial del Llobregat al Municipi de Cornellà de 
Llobregat, dotat amb un pressupost de 15.318.557,- pessetes I.V.A. inclòs. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 



 "Vist el projecte modificat del projecte executiu d'obra de primer 
establiment, "Recuperació mediambiental i reforestació del marge fluvial del 
Llobregat al Municipi de Cornellà de Llobregta", redactat per la Sra. Sara 
Bartumeus i la Sra. Anna Renau-Arquitectes del Servei de Projectes i Obres de 
la Mancomunitat de Municipis de l'Area Metropolitana de Barcelona, dotat 
amb un pressupost de quinze milions tres-centes divuit mil cinc-centes 
cinquanta-set pessetes, IVA inclòs (15.318.557,- ptes.). 
 
 Atesos els informes favorables, emesos per l'Arquitecta/Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres i de l'Assessor Jurídic de l'Area, 
obrants a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal, 24 i 25.2 c) i d) del Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens 
Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de juny, així com la Llei 13/95, 
de 18 de maig, de Contractes de les Administracions Públiques; la Comissió 
Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  

 
A C O R D S 

 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte modificat del projecte 
executiu d'obra de primer establiment, "Recuperació mediambiental i 
reforestació del marge fluvial del Llobregat al Municipi de Cornellà de 
Llobregat", redactat per la Sra. Sara Bartumeus i la Sra. Anna Renau-
Arquitectes del Servei de Projectes i Obres de la Mancomunitat de Municipis 
de l'Area Metropolitana de Barcelona, dotat amb un pressupost de quinze 
milions tres-centes divuit mil cinc-centes cinquanta-set pessetes, IVA inclòs 
(15.318.557,- ptes.). 
                                            
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al_legacions i reclamacions. 
Transcorregut l'esmentat termini, sense que hagin recaigut reclamacions, el 
projecte s'entendrà definitivament aprovat.                                                     
 
 Tercer.- Donar audiència al contractista de la obra principal, 
"Recuperació mediambiental i reforestació del marge fluvial del Llobregat al 
Municipi de Cornellà de Llobregat", pel termini de deu dies de conformitat el 
que estableix l'article 43.c) del Reglament d'obres, activitats y serveis dels ens 
locals. 
 
 Quart.- Donar trasllat dels Acords adoptats a la Mancomunitat de 
Municipis de  l'Area Metropolitana de Barcelona, pel seu coneixement i 
efectes." 
 



 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Florez Barrón, per 
manifestar que, al seu entendre, la denominació del punt no és correcta, 
manifestant sobre això el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, que s'ha 
tingut que denominar el projecte d'aquesta manera per aprofitar la baixa que 
s'ha produït en un projecte europeu. 
 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 22.- Aprovació inicial del Projecte d'obra ordinària de primer 
establiment de construcció de bucs musicals a la plaça Mary Sampere, 
donat amb un pressupost de 29.994.520,- I.V.A. inclòs. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el projecte d'obra ordinària de primer establiment de 
"Construcció de bucs musicals a la plaça Mary Santpere", redactat pels Serveis 
Tècnics Municipals, dotat amb un pressupost de vint-i-nou milions nou-centes 
noranta-quatre mil cinc-centes vint pessetes, IVA inclòs, (29.994.520,- ptes.). 
 
 Atesos els informes favorables, emesos per l'Arquitecta/Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres i de l'Assessor Jurídic de l'Area, 
obrants a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal, 24 i 25.2 c) i d) del Reglament d'Obres, Activitats i Serveis dels Ens 
Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de juny, així com la Llei 13/95, 
de 18 de maig, de Contractes de les Administracions Públiques; la Comissió 
Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a 
l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 
 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d'obra ordinària de primer 
establiment de "Construcció de bucs musicals a la plaça Mary Sampere", 



redactat pels Serveis Tècnics Municipals, dotat amb un pressupost de vint-i-
nou milions nou-centes noranta-quatre mil cinc-centes vint pessetes, IVA 
inclòs, (29.994.520,- ptes.). 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al_legacions i reclamacions. 
Transcorregut l'esmentat termini, sense que hagin recaigut reclamacions, el 
projecte s'entendrà definitivament aprovat.                                                     
 
 Tercer.- Dessignar la direcció facultativa de les obres a la Sra. 
Lourdes Peruchet i Font-Arquitecta i Sr. Xavier Roa i López-Arquitecte Tècnic." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 23.- Suspendre la tramitació del Pla Parcial d'ordenació urbana 
sector Millàs, per un termini de nou mesos, a comptar des de la data del 
primer acord de suspensió, presentat per l'arquitecte Sr. José Arenas 
Guix, en representació del Sr. Eduardo Roehrich Saporta. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient promogut pel senyor Eduardo Roehrich Saporta, 
presentat per l'arquitecte senyor José Arenas Guix en data 18 de juliol de 
1997 (R.G.E. núm. 20712), referent al Pla Parcial d'Ordenació Urbana del 
Sector Millars. 
 
 Vist el Decret de l'Alcaldia núm. 4009/97, de 30 de setembre, pel 
que es suspén la tramitació de l'expedient del Pla Parcial de referència mentre 
no estigui definit el traçat definitiu de la xarxa viaria adjacent al Sector 
Millars. 
 
 Vista l'al.legació presentada pel senyor Santiago Puig de la 
Bellacasa i Vandellós, en representació del senyor Daniel Roehrich Moritz, 
mitjançant la qual sol.licita li sigui facilitada amb caràcter d'urgència la 
documentació necessària per a que pugui proseguir-se amb la tramitació del 
Pla Parcial d'ordenació urbana del Sector Millars. 



 
 Atès l'informe emés per la Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme 
i Obres, segons el qual és l'Administració qui ha de marcar les pautes que 
facin possible la tramitació del Pla Parcial i que consisteixen en definir la 
vialitat adjacent al sector perquè el seu desenvolupamet sigui una prolongació 
del teixit urbà, i proporcionar-la al promotor del Pla. 
 
 Atès l'informe favorable emès per la Cap del Departament 
Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència plenària en 
virtut de la Delegació conferida per l'Alcaldia mitjançant Decret 3404, de data 
17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa el Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Suspendre la tramitació del Pla Parcial d'ordenació urbana 
del Sector Millars per un termini de nou mesos, a comptar des de la data del 
primer acord de suspensió. 
 
 Segon.- Notificar el present acord al senyor Daniel Roehrich Moritz, 
pel seu coneixement i efectes." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 24.- Aprovació de la dissolució de la Junta de Compensació del 
Polígon Unic del Pla Parcial del sector Camp de l'Empedrat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit presentat pel senyor José Antonio Marín Sánchez, en la 
seva qualitat de President de la Junta de Compensació del Poligón Unic del Pla 
Parcial del Sector Camp de l'Empedrat de Cornellà de Llobregat, en el qual 
sol.licita que, donat que la Junta de Compensació ha complert els objectius 
pels quals va crear-se, i en base a l'acord de disolució de la mateixa, adoptat 
per l'Assemblea General en data 21 de març de 1997, s'acordi per aquest 
Ajuntament l'adopció de l'esmentada disolució. 
 



 Vist que l'Ajuntament Ple, en sessió de data 30  d'octubre 
d'enguany, acordà acceptar la cessió de les obres d'urbanització, instal.lació i 
dotacions previstes al Pla Parcial de referència i en el Projecte d'urbanització 
que el desenvolupa, que conté una superfície de sistemes de cessió obligatòria 
de noranta mil set-centes vint-i-nou (90.729 metres quadrats. 
 
 Atesos els informes favorables emesos per l'Assessor Jurídic de 
l'Area i per la Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis. 
 
 Atès el que estableix l'article 30.1 del Reglament de Gestió 
Urbanística. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 

 Primer.- Aprovar la disolució de la Junta de Compensació del 
Poligón Unic del Pla Parcial del Sector Camp de l'Empedrat de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Segon.- Notificar el present acord els interessats, pel seu 
coneixement i efectes." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 En aquest moment s'absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC, senyor Antonio Balmón Arévalo. 
 
 
 
         
 25.- Aprovar novament de forma inicial l'expedient del Pla 
Especial d'assignació d'Usos i reordenació de les zones verdes i dels 
equipaments del Pla Parcial Fatjó. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 



 "Vist l'expedient incoat per a l'aprovació del Pla Especial 
d'assignació d'usos i reordenació de les zones verdes i dels equipaments del 
Pla Parcial Fatjó. 
 
 Vist que el Ple de l'Ajuntament es sessió celebrada en data 27 de 
febrer d'enguany aprovà inicialmente l'esmentat expedient. 
 
 Vist que durant el termini d'exposició pública del referit acord es va 
produir una al.legació, presentada pel senyor Lluís Batlle i Gargallo, 
mitjançant la qual sol.licita que es doni la qualificació de reserva del sistema 
ferroviari a una franja de terreny que el travessaria en diagonal, i fonamentant 
l'esmentada al.legació en què ès el traçat més idoni per a la línia d'alta 
velocitat. 
 
 Atès l'informe emès al respecte per la Cap del Departament Tècnic 
d'Urbanisme i Obres del qual es desprèn que l'afectació del sòl a sistemes és 
objecte del Pla General i que, per tant, el Pla Especial en trànsit no és la figura 
urbanística adequada per atendre la petició del senyor Lluís Batlle i Gargallo. 
 
 Atès que, segons informe emès per la Cap del Departament Tècnic 
d'Urbanisme i Obres, amb posterioritat a l'aprovació inicial de l'expedient i 
davant la possibilitat de construir un centre assistencial en la parcel.la 
d'equipaments E3, a la qual el Pla Especial en tràmit l'assigna ús docent, es fa 
necessària l'ampliació d'ús de la meteixa a sanitària-assistencial, amb la 
finalitat de facilitar l'esmentada construcció. 
 
 Atesos els informes favorables emesos per l'Assessor Jurídic de 
l'Area i per la Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 84.2 del Reial Decret Legislatiu 1/92, de 26 de 
juny, pel qual s'aprova la refosa dels text de la Llei de Règim del Sòl i 
Ordenació Urbana, articles 29, 41, 59 i 75 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de 
juliol, rèlatius als tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova  redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 
de la Corporació Local. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtud de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, 
de data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 



 
 Primer.- Deixar sense efectes l'expedient en tràmit del Pla Especial 
d'assignació d'usos i reordenació de les zones verdes i dels equipaments del 
Pla Parcial Fatjó de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Desestimar l'al.legació efectuada pel senyor Lluís Batlle i 
Gargallo pels motius assenyalats en la part expositiva del present acord. 
 
 Tercer.- Arpovar inicialment l'expedient modificat del Pla Especial 
d'Assignació d'usos i reordenació de les zones verdes i equipaments del Pla 
Parcial Fatjó de Cornellà de Llobregat. 
 
 Quart.- Suspendre l'atorgament  de llicències  de parcel.lació de 
terrenys, d'edificació i de demolició en tot l'àmbit del sector, per un termini 
màxim d'un any. 
 
 Cinquè.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte el B.O.P, D.O.G.C. i en un dels diaris de 
major difusió de la província pel període d'un mes, als efectes de què durant 
aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin convenients. 
 
 Sisè.- Notificar el present acord el senyor Lluís Batlle i Gargallo pel 
seu coneixement i efectes." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC, senyor Antonio Balmón Arévalo. 
 
 
 
 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 26.- Adherir-se a la sol.licitud de creació de la Junta Arbitral de 
Consum del Baix Llobregat, promoguda pel Consell Comarcal del Baix 
Llobregat. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 



 "El Reial Decret 636/1993 de 3 de maig  preveu la possibilitat de 
crear Juntes Arbitrals de Consum d'àmbit municipal, supramunicipal, a través 
de mancomunitats de Municipis, provincial autonòmica. 
 
 Així mateix la Llei 26/84 de 19 de juliol per a la Defensa de 
Consumidors i Usuaris, i també l'article 51 de la Constitució, insten els poders 
públics a garantir la defensa dels consumidors i usuaris protegint, mitjançant 
procediments eficaços, la seva seguretat, salut i legítims interessos econòmics. 
 
 Vista la proposta del Consell Comarcal del Baix Llobregat de 
constituir una Junta Arbitral de Consum d'àmbit Comarcal, amb la 
participació dels 29 municipis de la comarca. 
 
 Atès, en compliment del que preveu la Llei i de les facultats que 
atorga aquest marc normatiu, el Consell Comarcal ha presentat un projecte de 
creació d'una Junta Arbitral de Consum del Baix Llobregat, en l'àmbit 
territorial de la Comarca, a l'Institut Nacional de Consum de l'Administració de 
l'Estat com a requisit previ a la seva posada en funcionament. 
 
 Atès que aquesta competència pot ser exercida per entitats locals 
d'abast supramunicipal i que el seu establiment contribuiria a millorar el 
sistema de protecció i defensa dels consumidors i usuaris de la Comarca. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció 
dels següents 
 

A C O R D S   
 

 Primer.- Adherir-se a la sol.licitud de creació de la Junta Arbitral de 
Consum del Baix Llobregat promoguda pel Consell Comarcal del Baix 
Llobregat. 
 
 Segon.- Delegar al Consell Comarcal del Baix Llobregat per a la 
realització dels tràmits que siguin necessaris per a la  creació de la Junta 
Arbitral de Consum del Baix Llobregat. 
 
 Tercer.- Comprometre's a aportar la quantitat màxima de 962.570.- 
pessetes, en concepte de despeses corrents i de personal per a l'exercici 1998, 
com a dotació per el primer establiment de la Junta Arbitral de Consum,  si 
aquesta és autoritzada, establert amb caràcter provisional, mentre no es 
determinin els barems per a les aportacions en el conveni de col.laboració, que 
haurà de elaborar-se i aprovar-se, entre el Consell Comarcal i els Ajuntaments 
participants una vegada autoritzada la Junta Arbitral. Aquesta quantitat 
quedarà condicionada a la dotació pressupostària de l'any 1998. 
 
 Quart.- Comunicar el present acord al Consell Comarcal del Baix 
Llobregat, per el seu coneixament i efectes." 
 



         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta per la 
Regidora-Delegada de l'Area de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora 
Judith Ibàñez Vives, se sotmet a votació, i és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
         
 27.- Acceptar la quantitat de 11.979.573,- pessetes, en 
concepte de subvenció concedida pel Departament d'Ensenyament de la 
Generalitat de Catalunya, per al sosteniment de les escoles bressol 
municipals, per a l'any 1997. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Atès, que l'Ajuntament de Cornellà és l'entitat titular de les Escoles 
Bressol Municipals. 
 
 Atès, que el Departament d'Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya per mig de Resolució de 28 d'octubre de 1997, va atorgar a 
l'Ajuntament de Cornellà una subvenció pel sosteniment de les Escoles Bressol 
Municipals de l'any 1997. 
 
 En virtut d'aquestes consideracions aquesta Alcaldia, proposa al Ple 
l'adopció dels següents 

 
A C O R D S 

 
 Primer.- Acceptar la quantitat de 11.979.573.- pessetes en concepte 
de subvenció concedida pel Departament d'Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya pel sosteniment de les Escoles Bressol Municipals de l'Ajuntament 
de Cornellà, per l'any 1997. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord al Departament d'Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya." 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta per la 
Regidora-Delegada de l'Area d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull Martínez, 
se sotmet a votació, i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 28.- Constitució del Grup Mixt. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 



 
 
 "Vist l'escrit tramès a aquesta Alcaldia pel Regidor d'aquest 
Ajuntament, senyor Ignacio Florez Barrón, el dia 27 de novembre últim, pel 
qual comunica el seu desig de donar-se de baixa del Grup d'Iniciativa per 
Catalunya-Els Verds, al qual fins ara havia estat adscrit en funció de la llista 
electoral amb la qual es va presentar a les passades eleccions locals, passant a 
formar part del Grup Mixt. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l'article 39 del 
Reglament Orgànic Municipal, qualsevol Regidor pot donar-se de baixa en 
qualsevol moment del Grup al que estigui adscrit, pel que, en compliment del 
que disposa l'article 48.5 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i de Règim 
Local de Catalunya, a partir d'aquesta data ha de restar automàticament 
incorporat al Grup Mixt. 
 
 Atès que en aquest Ajuntament no està constituït, fins el dia d'avui, 
el Grup Mixt, pel que amb la incorporació automàtica del senyor Ignacio Florez 
Barrón, aquest ha de quedar constituït. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple l'adopció dels següents 

 
A C O R D S 

 
 Primer.- Constituir el Grup Municipal Mixt que, amb efectes 
retroactius del dia 1 de desembre de 1997, ha quedat integrat, de forma 
automàtica, pel Regidor d'aquest Ajuntament, senyor Ignacio Florez Barrón, 
que assumeix la condició de portaveu d'aquest. 
 
 Segon.- Incorporar, amb els mateixos efectes, al senyor Ignacio 
Florez Barrón, en la Junta de Portaveus d'aquest Ajuntament, en conformitat 
amb l'article 41 del Reglament Orgànic Municipal. 
 
 Tercer.- Establir, a partir del dia 1 de desembre de 1997, a favor del 
Regidor senyor Ignacio Florez Barrón, una indemnització de 110.000 pessetes 
brutes anuals, per assistència a la Junta de Portaveus, aplicant, pel que fa als 
demes aspectes, el règim d'indemnitzacions previst per aquesta situació per 
l'acord del Ple del dia 17 de juliol de 1995. 
 
 Quart.- Procedir a realitzar, mitjançant Decret de l'Alcaldia, les 
modificacions corresponents de les resolucions per les que s'establia la 
composició de les Comissions Informatives i de la Comissió Especial de 
Comptes d'aquest Ajuntament, amb l'objecte d'incorporar a aquestes un repre-
sentant del Grup Mixt. 
 
 Cinquè.- Modificar la composició del Consell General de l'Institut 
Municipal d'Educació (IME), substituïnt al Regidor d'Iniciativa per Catalunya-



Els Verdes, senyor Ignasi Riera Gassiot, pel Regidor del Grup Mixt, senyor 
Ignacio Florez Barrón. 
 
 Sisè.- Modificar la composició del Consell General del Patronat 
Municipal de l'Emisora Radio Cornellà, substituïnt al Regidor del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, senyor Antonio Balmón Arévalo, pel Regidor del Grup 
Mixt, senyor Ignacio Florez Barrón. 
 
 Setè.- Reconeixer, a favor del Regidor,  senyor Ignacio Florez 
Barrón, amb caràcter general, qualsevol altre dret establert per la legislació 
vigent o pel Reglament Orgànic Municipal, inherent a la condició   de Portaveu 
i membre únic del Grup Mixt." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal Mixt, senyor Ignacio Florez Barrón, per manifestar que potser 
aquest no és el moment d'explicar les raons, tot i que considera que les 
relacions personals amb tots els membres del Ple han de ser les de sempre, 
per això sols demana que se'l tinguin en compte, fins a on es pugui, les seves 
propostes, i se li doti dels mitjans necessaris per seguir col·laborant amb el 
que entenc que és un bé per a Cornellà, activitat que ara realitzarà a títol 
individual, i en la que posarà tot el seu interès, com sempre, per treballar amb 
respecte i il·lusió. 
 
 Finalment el Sr. Florez manifesta la seva convicció de què, en el 
futur, no creu que hagi  problemes en les seves relacions amb els altres, doncs 
cadascú ha de treballar des de la seva posició ideològica. 
 
  Després d'això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
MOCIO DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 29.- En relació a l'assassinat del regidor de Rentería, senyor 
José Luís Caso. 
 
       Es llegeix la Moció dels Grups Polítics Municipals, que textualment 
diu: 
 
 
 "Malauradament s'ha produït un nou assassinat al País Basc, 
aquesta tràgica mort d'un regidor de l'Ajuntament de Rentería, ens torna a 
posar en vigència la necessitat de continuar construint espais de fermesa 



democràtica i defensa rotunda dels valors de la pau i la convivència en 
llibertat. 
 
 L'assassinat del càrrec electe José Luis Caso, membre del Partit 
Popular del País Basc, ens provoca un profund rebuig envers aquells 
col·lectius que desprecien el dret a la vida, ignoren l'exercici  de la tolerància 
rebutjant els principis democràtics de l'acceptació de  la llibertat de 
pensament i expressió de les idees. 
 
 Desitgem que tal com ha tornat a quedar palès l'absolut aïllament 
dels violents, signifiqui un pas endavant per a assolir la plena convivència 
democràtica a Euskadi i la desaparició del fenomen terrorista. 
 
 Per tot això els grups polítics municipals proposen al Ple l'adopció 
dels següents  
 

A C O R D S  
 

 Primer.- Manifestar la solidaritat del poble de Cornellà de Llobregat 
amb la família del regidor de Rentería i amb el seu Consistori, fent-la extensiva 
al Partit Popular, a la resta de forces democràtiques i a tot el poble del País 
Basc, fent-los saber que el seu patiment és compartit per tots els nostres 
conciutadans. 
 
 Segon.- Expressar la més absoluta condemna, repulsa i indignació 
davant aquest acte ignominiós que atempta contra els més elementals drets 
humans. 
 
 Tercer.- Traslladar els presents acords a la família de José Luis 
Caso, a l'Alcalde de Rentería i a les forces polítiques democràtiques del País 
Basc." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 
 30.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per realitzar els precs i preguntes següents: 
 
 a) Per una part, plantejar la possibilitat que, un cop passades les 

vacances de Nadal, s'efectuï un debat sobre les tendències 



legislatives del Govern Autonòmic, en relació amb el retall de 
competències locals i de transferències de fons a l'Administració 
Local. 

 
 b) En la mesura en què s'està elaborant una proposta de moció que 

reculli els aspectes de la Cimera de Kioto, el senyor Riera 
sol·licita intentar realitzar una proposta conjunta de tots els 
grups polítics, per aprovar-la al Ple de gener, en relació amb les 
implicacions locals i d'àmbit universal que té aquest aspecte. 

 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a, en relació amb la primera qüestió, manifestar que, quan el 
Congrés estigui formalment convocat, hauria de servir per participar en definir 
el paper de l'Administració Local de l'any 2000, assenyalant a continuació, pel 
que fa referència al segon tema, que es pot treballar a través de la Comissió 
Informativa corresponent en aquest tema. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar que a l'última sessió 
plenària va sol·licitar l'estat de situació dels deutes que la Generalitat tenia 
amb l'Ajuntament, ja que des de el moment en què les vam conèixer el seu 
grup es va moure davant la Generalitat, i fruit d'aquestes gestions, sembla ser 
que els deutes han baixat sensiblement. Per això demana poder analitzar, any 
per any, la situació i, en relació amb el deute que la Generalitat tingui amb 
l'Empresa Municipal de Promoció Econòmica de Cornellà, Societat Anònima 
(PRECSA), la quantitat pendent de cobrament, així com conèixer prèviament si 
els cursos s'han justificat per part de la societat municipal. 
 
 En relació amb aquesta qüestió intervé a continuació el senyor 
Alcalde, per senyalar que, efectivament, si abans havia més de quatre-cents 
milions pendents de cobrament, avui són tres-cents dos, pel que agraeix les 
gestions fetes. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per realitzar el precs i preguntes següents: 
 
 
 a) Quantes actuacions té iniciades i programades en aquest moment 

l'empresa Iniciatives i Programes.  
 
 b) Demanar que s'estudiï perquè hi ha més accidents a la zona del 

carrer Baltasar Oriol, cantonada carrer Dolors Almeda, malgrat 
que es va instal·lar un mirall. 

 
 c) Preguntar si els disset pisos d'Almeda ja han estat concedits o no. 
 
 En relació amb aquesta última qüestió pren la paraula la Regidora-
Delegada de l'Area de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith 



Ibàñez Vives, per manifestar que aquest matí s'ha fet el sorteig dels pisos de 
lloguer, i que, el dels de venda es realitzarà el pròxim mes, tot i que quan 
disposem del llistat d'adjudicataris es convocarà una reunió. 
 
 Seguidament intervé el Regidor-Delegat de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, per a, en relació amb les dos 
primeres qüestions plantejades pel senyor Rosas, manifestar, pel que fa a la 
primera, que són sis les actuacions iniciades, i pel que fa a la segona, que el 
últim mes no s'ha produït cap accident i s'està a l'expectativa, assenyalant 
que, no obstant, es van prendre mesures, com per exemple l'establiment d'un 
únic carril de marxa, la instal·lació d'un mirall i la pivotització d'un dels 
costats del carrer, finalitzant la seva intervenció el senyor Balmón dient que 
passarà totes aquestes dades al portaveu del PP, senyor Rosas.  
  
          
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-dos hores i cinc minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 


